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Transcript of Proceedings 

(Reconvened at 1:00 p.m.)

COMMISSIONER MacCALLUM:  Good afternoon.  

MR. HODSON:  Good afternoon.  

ALL COUNSEL:  Good afternoon. 

MR. HODSON:  Good afternoon, 

Mr. Commissioner.  Just one introduction, Cheryl 

Stanley is here, a second counsel for Hersh Wolch 

who is away this week, if I can introduce 

Ms. Stanley. 

COMMISSIONER MacCALLUM:  Ms. Stanley.  

MR. HODSON:  Welcome.  Our first witness 

today is Linda Fisher.  If I could ask Ms. Fisher 

to come up to the stand, please. 

LINDA LILLIAN FISHER, sworn: 

BY MR. HODSON:

Q Good afternoon, Ms. Fisher.  Thank you for 

agreeing to testify before this Commission of 

Inquiry.  I understand that you reside in Cando, 

Saskatchewan; is that correct? 

A Yes. 

Q And that's about a half -- an hour and a half 

northwest of Saskatoon; is that right? 

A Well, southwest more. 

Q Southwest, my apologies.  And your current age I 
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understand is 54 years of age; is that correct? 

A Yes. 

Q And that you were formerly married to Larry 

Fisher? 

A Yes. 

Q And I understand that you were married on December 

16th, 1967? 

A Yes. 

Q And the formal divorce was January of 1979; is 

that correct? 

A Yes. 

Q Does that sound right?  And I understand that 

Larry Fisher was incarcerated starting on 

September 19th, 1970 and would it be fair to say, 

Ms. Fisher, that prior to your divorce and 

sometime prior to that did you and Larry Fisher 

cease to be living as man and wife? 

A Yes. 

Q And when would that have been, early '70s, mid 

'70s? 

A Well, from the time he was picked up in Winnipeg 

he had been in jail. 

Q Right.  So physically you were apart; correct? 

A Yeah. 

Q And at some point before the court did the final 
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order of divorce, at some time prior did you at 

least in your mind conclude that you were no 

longer living as husband and wife or -- 

A Yes. 

Q And when would that have been? 

A Probably almost as soon as he went to jail. 

Q Okay.  And when was the last contact you've had 

with Larry Fisher? 

A I don't know.  Before 1980 I guess. 

Q So about 25 years ago? 

A Yeah. 

Q Or longer? 

A Yes. 

Q I would like to just go through some family 

members and get some information and ask you some 

questions.  If we could call up the family tree 

document, please.  I'm sorry, I don't have the doc 

ID.  Just turn it around.  Mrs. Fisher, this is a 

document that we prepared based on information 

from various sources that sets out family 

relationships and you'll see your name there.  

Your maiden name, was it Pambrun or McDonald? 

A Pambrun. 

Q Pambrun.  And your mother is Irene; is that 

correct?  
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A Yes.

Q And that we understand that you had an Uncle Cliff 

and his wife was Anita; is that right?  

A Yes. 

Q And back in the late '60s, 1969, that time frame, 

were you fairly close with your Uncle Cliff and 

your Aunt Anita? 

A Yes. 

Q And did you spend a fair bit of time with them? 

A Yes. 

Q And in the '70s, the years that followed, did you 

remain close with Cliff and Anita Pambrun? 

A Yes. 

Q And then what about Roy Pambrun, he's also an 

uncle; is that correct?  

A Yes. 

Q And did you spend a fair bit of time with him? 

A Yes. 

Q And then Doris Poitras is an aunt; is that 

correct? 

A Yes. 

Q And were you fairly close with her? 

A Yes, but not as much time was spent. 

Q I see.  And did she live in Saskatoon at the time?  

A No. 
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Q 1969? 

A No. 

Q Now, I understand that she is married to a James 

Poitras?  

A Yes. 

Q And then I understand as well that Larry Fisher's 

sister Sylvia was also married to a Poitras; is 

that right? 

A Yes. 

Q And that was Herbert? 

A Yes. 

Q And did you know Herbert back in the late '60s? 

A Yes. 

Q And then as well I take it then through your Aunt 

Doris and Larry's sister Sylvia, you had two 

relationships, if I can call them that, or family 

relationships with the Poitras family; is that 

correct? 

A Yes. 

Q And so James, George, Arnold Poitras, did you know 

those people back in -- 

A Yeah. 

Q Yes? 

A Yes. 

Q And throughout the '70s and '80s would you be in 
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contact with those people from time to time? 

A I'm not sure about George, and Arnold not too 

much, but I might have ran into them once in a 

while. 

Q And Doris, would you have contact with Doris? 

A Yes. 

Q In the '70s and '80s.  And what about Herbert? 

A Yes. 

Q You had contact with Herbert in the '70s and '80s? 

A Yes. 

Q I want to go through, Ms. Fisher, some residences.  

If I could call up 067059, please.  For the 

record, that family tree is 331783.  And this is a 

document that the RCMP prepared a number of years 

ago to try and put in one record where you and 

Larry Fisher lived starting -- and in particular 

Larry Fisher back in 1949 -- and I just want to go 

through some of these with you.  If we can just go 

to the next slide, please, and this says in 1967, 

December 16th, 1967 you were married and that you 

lived at your Uncle Cliff's house on 818 Avenue H 

for a few months.  Is that correct? 

A Yes. 

Q And then you moved to Avenue F South, 512 Avenue F 

South.  Do you remember living there? 
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A Yes. 

Q Do you remember how long you lived there or when 

you lived there? 

A Well, until Tammy was born.  Maybe she was a month 

or two old when we moved. 

Q Okay.  And I think she was born April of '68; is 

that correct? 

A Yes. 

Q And then if we can go to the next slide, please, 

and 1530 Avenue C North, and I think we heard 

evidence that that was a house where Sylvia and 

Herb Poitras lived in the upstairs.  Did you live 

in their basement for a while? 

A Yes. 

Q So you would have moved there a couple of months 

after Tammy was born; is that right? 

A Yeah. 

Q And then it says -- actually, it's got here birth 

of daughter Tammy April 25, 1968.  Is that 

correct? 

A Yes. 

Q So 1530 Avenue C North, it says you moved out on 

November 12th, 1968 after a toaster fire?  Do you 

remember that?  

A Yes. 
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Q Does that date sound correct, November 12th?  I'm 

not sure where the RCMP obtained that. 

A I'm not sure either.  It was starting to get cold, 

so I don't know what the date was. 

Q Does that sound within the time frame -- 

A Yeah. 

Q -- that you recall?  And then it says that you 

moved to 334 Avenue O South from November 12th 

until the fall of '69; is that correct? 

A Yes. 

Q And that was the house where the Cadrains lived on 

the main floor, the top floor; is that right? 

A Yes. 

Q I'll come back to the Cadrains in a moment.  If we 

can go to the next page, please.  And then you 

moved out of the Cadrains to 1824 Avenue D North; 

is that right? 

A Yes. 

Q And the fall of '69 until 1970, and there's some 

documents that suggest your land lady there was a 

lady by the name of Antonio Kinar.  Does that name 

sound familiar? 

A Yes. 

Q And then the next slide, please.  And then 120 

Adelaide Street East, do you recall moving there? 
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A Yes. 

Q And then you were there until Larry went to jail 

in September of 1970; is that correct? 

A Yes. 

Q And then I understand that you moved to your 

grandmother's house; is that correct? 

A Yes. 

Q And was that on Avenue K or J? 

A K. 

Q Avenue K.  And how long were you there for; do you 

remember? 

A Not really, no. 

Q Pardon me? 

A No, I don't remember. 

Q If we could call up 049548, and again this is an 

RCMP document from 1992 and they identify that 

after Larry went to jail you moved to 830 Avenue K 

North.  Linda and two year old daughter moved in 

with grandmother Edith Pambrun.  Is that correct? 

A Yes. 

Q And then again where you went after that, do you 

have any recollection of how long you were with 

your grandmother and then where you moved after, 

or when? 

A I'm not sure.  Maybe Avenue U. 
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Q Do you remember how old Tammy would have been when 

you moved then? 

A No, I -- 

Q Just back to the Cadrain house.  So you would have 

been in the Cadrain house for about a year; is 

that right, November '68 until the fall of 1969? 

A Well, yeah, around a year. 

Q I'm sorry, do you think it was less or more than 

that? 

A I'm not positive.  I know Tammy turned a year old 

there. 

Q So that would have been April of 1969; correct? 

A Yes. 

Q April 25th.  And certainly at the time of Gail 

Miller's murder, which was January 31, 1969, were 

you living at the Cadrain house at 334 Avenue O 

South? 

A Yes. 

Q Do you remember how it came to be that you moved 

into that house? 

A Well, it was after the toaster fire and I don't 

know, probably it was in the paper.  I'm not sure.  

Q Did you know the Cadrains prior to moving in? 

A No. 

Q Do you know if Larry knew the Cadrains prior to 
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moving in? 

A I don't know. 

Q And did you know any of the Cadrain children then 

when you lived there, did you socialize with any 

of them or have contact with any of them? 

A No, not socialize, but I knew them, yes. 

Q And what about the parents, Leonard and Estelle 

Cadrain, did you spend much time with them? 

A No.  I think I borrowed a can opener one time.  

Not -- not much, no. 

Q And tell us just a bit about the basement suite 

then, did you have the entire basement area to 

yourselves? 

A I think so, yes. 

Q Or was there any part that the Cadrains utilized 

either for storage or had access to? 

A Not that I remember, no. 

Q And did you have your own entrance? 

A Yes. 

Q And what side of the house was that located on? 

A On the north. 

Q And that entrance went to the basement only? 

A Yes. 

Q And so I take it then that people on the main 

floor or the second level, the Cadrains would 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

01:14

01:14

01:14

01:14

01:14

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15081 

generally not use that entrance; is that fair? 

A No.  Yeah. 

Q It was a private entrance? 

A Yes. 

Q And then was there another entrance for the 

Cadrain house at the front of the house? 

A Yes. 

Q And that would be on the west side of the house; 

am I right? 

A Yes. 

Q And that would be into the main level of the 

Cadrains; is that right? 

A That's right. 

Q And through that, the west entrance, the front 

door, would there be access, direct access to the 

basement suite? 

A No. 

Q And was there another door that you shared, 

another entrance? 

A Yeah, on the east. 

Q And would that be a back door, if I can call it 

that? 

A Yes. 

Q And in the back door you had access to the 

basement suite? 
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A Yes. 

Q And access to the main level; is that right? 

A Yes. 

Q Now, generally when you were there, did you use 

the north, the private entrance or did you also 

use the back door, the east entrance on occasion? 

A I mostly used the north entrance. 

Q And what about Larry, what entrance did he -- 

A The north entrance. 

Q I want to ask you some questions about around the 

time frame January, 1969.  Where did Larry Fisher 

work at that time? 

A Masonry Contractors I think it was called.  

Q And what type of work was he doing?

A I think he was a bricklayer's helper.

Q And had he been there for a time period?

A Well, from the time we moved to Saskatoon, yeah.

Q So in 1967; is that right?

A Yeah.

Q Yes?  

A Yeah, '68.

Q Or early -- 

A '68?

Q December you were married, December of '67, so is 

it '68 that you moved to Saskatoon?
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A Yeah, around, well the end of '68, the very end of 

'68 I guess it would be. 

Q So about the time you moved into the Cadrain house 

is when he started to work there?

A Yes.

Q And prior to that did he work anywhere?

A Well, yeah, he worked from -- for them as long as 

we were in Saskatoon.  

Q Okay.  

A From the beginning.

Q Now I understand and we've heard evidence that 

your Uncle Cliff also worked at masonry 

construction, is that right, or Masonry 

Contractors?

A Yup.

Q And your Uncle Roy worked there as well?

A Yes.

Q And were there some other friends or relatives 

that also worked at Masonry Contractors? 

A Umm, Ken Shoemaker and -- 

Q Leonard Sonnleitner?

A Yeah, Leonard worked there for a period of time.

Q Leonard Sonnleitner?

A Yeah, Sonnleitner, yes.

Q And did your Uncle Cliff get Larry the job there, 
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or did he get it on his own, or do you know?

A I don't know.

Q Okay.  And again in January of 1969 or the winter 

of '68-'69, when you were living at the Cadrain 

household, what days did Larry normally work?

A Monday to Friday.

Q Did he ever work on the weekends, Saturday or 

Sunday?

A I don't remember.

Q And do you remember what time he worked, what time 

his shift started and ended?

A Well, around 7:00, I thought from 7:00 until -- I 

don't know, he was usually home by supper, I don't 

know what time he got home normally.

Q And at that time, again the winter of '68-'69, did 

Larry own a vehicle?

A I don't think so.

Q Did he have his driver's licence to your 

knowledge?

A He had his learner's licence.

Q How did he generally or normally get to work, 

then, in the morning?

A By the bus, usually.

Q Did he ever get a ride to your knowledge?

A He could have.  I don't know.
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Q Do you recall whether your Uncle Cliff gave him a 

ride to work from time to time?

A I don't remember.

Q And again, sorry, when he took the bus do you have 

any recollection of what time he would normally 

leave the house in the morning or what bus he 

caught?

A Actually, no.  Well around 7:00, I thought, but -- 

Q Did you generally get up in the morning, then, 

when he went to work?

A No.

Q At that time, again the winter of '68-'69, did 

Larry ever borrow your Uncle Cliff's automobile?

A Yes.

Q And for what purposes would he borrow it?

A Well, if we had to go to the doctor, or maybe 

sometimes for groceries.  Not too often.  Clifford 

didn't like to lend his vehicle so it would have 

to be kind of important.

Q And how, how long would you generally borrow it 

for?

A Not long.

Q And -- 

A If we went to the doctor, just for the 

appointment, and take it home.
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Q And do you recall whether, again the winter of 

'68-'69 or at any time, whether Larry Fisher would 

have borrowed your Uncle Cliff's vehicle 

overnight?

A I don't know, I don't -- 

Q Pardon me?

A I don't know.

Q Okay.  

A I don't think so.

Q And why do you say you don't think so?

A Umm, Clifford didn't like to lend the vehicle.

Q Do you know whether Clifford and Anita had more 

than one vehicle operating?

A I don't know.  I don't think so.

Q Were there occasions that Mr. Fisher did not go to 

work Monday to Friday due to cold weather; do you 

remember if that -- 

A Not that I remember.

Q Do you remember him missing work due to any 

illness, or I think I've read some mention of a 

cement allergy, anything of that nature?

A I remember one time, I think it was cement, a 

cement crack on his hand that -- or something like 

that.  That's the only time I remember him not 

going to work.
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Q And you have a recollection of him not going to 

work on a weekday because of this?

A Well I don't know if -- he probably went in the 

afternoon, but in the morning or something he went 

to the doctor or that, because it was open or 

bleeding or -- 

Q Yeah.  

A -- they couldn't get it to -- 

Q Was this the morning of January 31, 1969 or on a 

different occasion?

A I don't know, I don't -- I don't know what 

occasion it would have been.

Q So you have a recollection of one day where he 

didn't go to work in the morning because of a 

problem with his hand; --

A Yes.

Q -- is that right?

A Yes, yeah.

Q Can you tell us what did Larry Fisher generally 

wear for work clothes then, again around the time 

of the 1968-1970 time period, did he have a set of 

work clothes?

A I don't remember what he wore.  Probably khaki 

pants or jeans or something like that.

Q What about a hard hat?
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A Yes.

Q And do you have a recollection of him having a 

hard hat at home that he would take to and from 

work?

A Yeah, I think he had a yellow one at home. 

Q And do you remember if there was a liner with that 

hat for the wintertime?

A I don't know. 

Q Do you ever remember him having a white hard hat?

A Yes.

Q And, again, would that have -- when would that 

have been; the same winter?

A I don't know.

Q And what about a toque; do you have a recollection 

of him wearing a toque that winter?

A I know he had a couple toques, but I don't know 

when he wore them or -- 

Q Do you remember what colour they were? 

A Not really.  I know one either his mother made or 

was home-made, but I don't know what, I don't even 

know the colour any more.

Q Okay.  And what about footwear, did he have 

construction footwear?

A Yeah, he had -- 

Q When he was -- 
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A -- work boots.  He had the steel-toed work boot.

Q Okay.  And again, this comes up in the some of the 

later statements and interviews Mrs. Fisher, what 

about other dress clothes then?  And again I'm 

talking January 1969; do you have a recollection 

of what else he had, when he was not working, for 

clothes?

A Well he had a black pants and a colourful shirt 

and he had a colourful pants, I think it was blue 

and green and kind of the, the bright colours, 

blue, green, black, yellow.

Q Okay.  And at the time, again in '68-'69, was it 

common for Larry Fisher to go out in the evening 

to the bar socializing; did that happen from time 

to time?

A Yes.  Yes.

Q And, again, would he go in his construction 

clothes, his dress clothes, or did it depend on 

the day?

A Usually the dress clothes.

Q Again, back in January of 1969, do you recall if 

he had a leather coat?

A No, I -- 

Q Again, that winter of '68-'69, who did Larry 

socialize with at that time?
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A Mainly Clifford I think.

Q And that would be your Uncle Clifford?

A Yes.

Q And -- 

A And, well, I'm not sure if Ken, Ken Shoemaker he 

used to hang around with, I don't know if that was 

before the Miller or after.

Q So Clifford Pambrun, your Uncle Cliff, your 

recollection is that Larry would have spent some 

time or a fair bit of time with him socializing; 

is that right?

A Yes.

Q And did they go out to the bars together; is that 

what they did?

A I think they went pretty well everywhere together.

Q Okay.  Did you go with them on occasion?

A No, not to the bars.

Q And what was your age at that time?

A That's -- 17, 18, I'm not sure.

Q Okay.  I think in January of '69 you would have 

been 17 years old; does that sound right?

A Yeah.

Q And you would have turned 18 on April 20th of 

1969?

A Yeah.
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Q Were you old enough to get in the bars?

A No.

Q Was Larry?

A No.

Q Can you tell us just generally, again the winter 

of '68, 1969 and 1970 before Larry was arrested in 

Winnipeg, did you observe his drinking habits; did 

he drink a lot, a little, can you tell us about 

that?

A No, not -- he didn't drink much.

Q He didn't drink much?

A Umm-umm.

Q What about drugs, did you either know of or 

observe him taking drugs?

A No.

Q Were you aware that he had been -- did he ever 

tell you that he ever was?

A No.

Q And again prior to his arrest in Winnipeg, so from 

the time you were married in 1967 until his arrest 

in September of 1970, did you have any issues with 

Larry Fisher about other women that he was 

seeing --

A Yes.

Q -- at the time?  And would that be on more than 
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one occasion?

A Yes.

Q Would it be an issue that the two of you would 

argue about from time to time?

A Yes.

Q And was he seeing other women and having 

relationships with other women while he was 

married to you; is that correct?

A Yes.

Q Are we talking a handful, two or three, or can you 

give us some sense?

A Two or three that I know of.

Q And are there others that you suspected but didn't 

know of?

A Yes.

Q And would that be a source of dispute between the 

two of you?

A Yes.

Q And, again, at that time '68-'69 who would you 

have socialized with, Mrs. Fisher, who would have 

been your close acquaintances at the time?

A My Aunt Anita, umm, I think some of the Vermettes, 

my Aunt Florence.

Q That's Sonnleitner?

A Yeah.
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Q Sonnleitner?

A Uh-huh, Sonnleitner.

Q Sonnleitner?  

A Yeah.

Q There was also mention, were there some teenage 

girls who babysat for you at that time?

A Yes.

Q And who were they?

A Pat and Theresa Van Aseldonk. 

Q And they were sisters I take it?

A Yes.

Q And do you remember how old they were, 

approximately, at that time?

A Umm, Pat was 12 or 13 and Theresa must have been 

15-16.

Q And, again, the winter of '68-'69 did they babysit 

for you from time to time?

A Yes.

Q And did they also visit you socially --

A Yes.

Q -- from time to time?

A Yes.

Q What, would you have considered yourself a good 

friend of theirs at the time, or -- 

A Umm, yeah.
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Q When you were living at the Cadrain residence did 

you know of a person by the name of Albert Cadrain 

or Shorty Cadrain?

A Yes.

Q And you knew who he was?

A Yes.

Q And did you spend much time socializing with him 

or talking to him?

A No.

Q Did you see much of him?

A No.

Q Do you know if Larry Fisher spent any time with 

Albert Cadrain?

A Not that I know of.

Q I want to ask you, back in late 1968 or early 1969 

before the Gail Miller murder -- and the Gail 

Miller murder was January 31, 1969 -- prior to 

that did you become aware of a couple of rapes and 

an attempted rape being committed in Saskatoon, 

two in the area that you lived in, in October and 

November of 1968?

A I think so, I -- yes.

Q And what do you remember about that?

A I think there was something on the news too, or in 

the paper -- no, I never got the paper, it had to 
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be on the radio -- that that was happening in the 

neighbourhoods.

Q Okay.  And at that time, again while you were at 

the Cadrain house, did you have a television?

A No.

Q Did you have a radio?

A Yes.

Q And did you listen to the radio frequently?

A Yes.

Q And did you get the newspaper or read the 

newspaper?

A Umm, no newspaper, no.

Q And then prior to the Cadrain house, at your 

previous residence, did you have a television or 

radio there?

A Before Cadrain's we never had a radio, no.

Q So prior to moving into Cadrain's you would not 

have had television, radio, or newspaper; is that 

correct?

A That's right.

Q And at Cadrain's you would have had the radio but 

no television, no newspaper; is that correct?

A Yes.

Q So your recollection is that you would have heard 

something about some rapes; is that correct?
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A Yes.

Q Do you remember what you heard?

A Probably just a warning to be careful going out.

Q Okay.  And do you remember, do you remember 

hearing where those took place, whether it was in 

the area you lived or not?

A No.

Q And were you concerned at all about -- about that?

A I think, I think we all, all thought about it, 

yes.

Q When you say 'we' who are you talking about?

A Oh, me and Anita, my aunt, and the girls, Pat and 

Theresa, we probably talked about not running 

around at night and -- 

Q Okay.  If I could just call up 214160, please.  

This is an article that was in the Saskatoon 

StarPhoenix September 14th, 1968, and I think 

you've told us that you wouldn't have read the 

paper at the time; is that correct?

A No.

Q And it says here that:

"Police have issued a warning to women 

not to talk to strangers or walk in dark 

areas of the city if they can avoid it.  

They issued this warning after 
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two instances of alleged rape and one 

assault were brought to their attention. 

Police said the alleged rapes took place 

in the Riversdale area and the assault 

took place in the university district.  

They said the alleged assailant 

first talks to women and then takes them 

into alleys."

And again, the part that I have read you, does 

that sound similar to what you would have heard 

on the radio; are you able to tell us?

A It does, it does, so maybe I did know in the areas 

they were.

Q Okay.  And at this time, and again this is prior 

to Gail Miller's murder, did you have any 

suspicions or concerns that your husband Larry 

Fisher had been involved in any of those rapes or 

attempted rape?

A No.

Q Did you have any discussions with Larry Fisher, at 

or around that time, about these warnings in the 

media about the rapes?

A I don't remember.

Q Again, I'm going to call up 325549, please.  And 

Mrs. Fisher, this is a document that we've 
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prepared, it simply outlines the date of the 

offences and the name of the victim and the 

location where these assaults took place, and 

apart from the (V4)---- (V4)--- incident the other 

four are all matters where Larry Fisher pled 

guilty to and was convicted in 1971.  And so just, 

again, October 21, 1968, 18th Street between G and 

H, the second one 18th Street between Avenues E 

and F; do you recall anything about those areas?  

I think there was some reference that you had 

lived on Avenue F at some point; is that right?

A Yeah.

Q Was it in that area, the 500 block of F?

A Yes.

Q And then again the third one was in the university 

area November 29th, 1968.  So again I think, apart 

from what you heard in the media, on the radio you 

think, was there anything else that you were aware 

of about these rapes or incidents at the time?

A Not that I remember, no. 

Q And again, October-November 1968, did you notice 

anything unusual about Larry Fisher's behaviour at 

that time that would cause you to suspect him of 

being involved in these rapes?

A No. 
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Q Did you notice anything unusual about his 

behaviour towards you, or any other people at the 

time, that would cause you to be suspicious of him 

being involved in these rapes?

A No.

Q At the time?

A No.

Q Let's now turn to January 30th, 1969 and January 

31, 1969.  And the latter date, January 31, 1969, 

is the date that Gail Miller was murdered and her 

body was found that morning; do you recall that 

day and the evening prior?

A Well that evening, umm, Larry never came home from 

work, and so I was in a panic, packing my bags and 

mad as a hatter.  And so I packed my boxes and put 

them on the -- in the middle of the hallway and -- 

Q Okay.  Carry on?

A And then in the morning when I woke up Larry was 

still home, he hadn't went to work, and so I 

started arguing with him and that's when we had 

the argument about the knife being missing.  When 

I went to cook dinner the knife was missing, and 

as I was arguing that bulletin came on the news, 

and so then I just said 'well you were probably 

the one that was out doin' that because my knife, 
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where's my paring knife', and so then that's when 

he looked shocked and so I quit arguing with him.

Q Okay.  And then what happened?

A Well that was probably the end of our argument, 

and I made dinner I guess, and -- 

Q And did he leave or did he stay; do you remember?

A No, he left, he left.  I don't know if it was 

after dinner or -- 

Q Okay.  And do you know where he went?

A No.

Q Okay.  Let's just back up.  I think at the start 

you said the night before, which that would be the 

night of January 30th; is that correct?

A Yes.

Q And you said he didn't come home; is that correct?

A Yes.

Q And was that come home from work or had he come 

home from work and gone out?

A He hadn't come home from work.

Q And was that uncommon for him, on a weekday, not 

to come home from work? 

A Umm, well that's what our arguments were about so 

no, not really uncommon.

Q And so he, he had -- when he hadn't come home on 

the night of January 30th where did you think he 
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was?

A Well I thought they -- he was out partying or -- 

Q Okay.  And had that happened before, that he had 

been out and you thought he was out partying?

A Yes.

Q And had there been previous occasions where he 

wouldn't come home until very late after work?

A Well he, when he wouldn't come home for supper, 

anyways there was -- there was occasions.

Q So I think you said you packed up your belongings; 

did you?

A Yes.

Q And that would be during the evening of January 

30th?

A Yes.

Q Had you done that before?

A No.

Q And what prompted you to do that?

A I was just mad I guess.

Q And why were you mad?

A Because he never came home for supper.

Q And then I think you said when you woke up in the 

morning, I think your words were, "he was still 

home", and do you know when he came home on the 

night of January 30th or the morning of January 
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31st?

A No.

Q So when you went to bed, what time did you go to 

bed the night before, do you remember?

A Must -- it was probably after, after 1:00.

Q And were you waiting up for him?

A Yes.

Q So you went to bed after 1:00, he wasn't home at 

that time, is that correct?

A Yes.

Q And do you recall roughly what time you would have 

woken up on the morning of the 31st?

A Oh, I figure it would be between 9:00 and 11:00.

Q And on what basis do you say that, is that your 

normal time that you would get up, or is there 

something that you remember about that morning 

that causes you to say that time?

A Well that's usually around, in between there, when 

I would get up.

Q Okay.  And so when you woke up Larry Fisher was at 

home; is that correct?

A Yes.

Q And do you remember what he was wearing?

A He was wearing his dress clothes.

Q And did you ask him about that?



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

01:38

01:39

01:39

01:39

01:39

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15103 

A Yes.

Q And what did he say?

A He said -- he didn't -- I don't know what he said.

Q Did you ask him about why he wasn't at work?

A Yes.

Q And what did he say about that?

A I don't know what he said.

Q Did you -- and you have been asked this question 

on a number of occasions before, Mrs. Fisher -- do 

you know whether or not Mr. Fisher had come home 

late Thursday night or early Friday morning after 

you went to bed?

A Well he had to come home sometime after I was 

asleep, I don't know whether it was the morning, 

or I know it -- to me it seems like he wasn't home 

that night at all.

Q And why do you say that?

A Well, he, I don't think he got into bed.

Q Okay.  And you were asked this question, and I'll 

show you this in transcripts a bit later on about 

whether it's possible that he did get into bed 

that night and then got up in the morning, and 

what do you say about that; is that possible or do 

you think that happened?

A Well, it's possible, but seeing that I was mad and 
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kind of waiting for him I'd have probably been 

trying to pick at him if he came home.

Q Let me ask you this.  At the time when you saw him 

that morning I think you said you were upset with 

him?

A Yes.

Q And at that time what had you -- what were you 

thinking about where he had been the night before 

and when he got home?

A I didn't know, I thought he was running around, I 

guess.

Q And did you think he had just gotten home shortly 

before you saw him then?

A I thought so.

Q Okay.  And did you notice anything else about him 

other than his dress clothes?

A Well he had -- he was -- had just bathed or 

showered or -- 

Q Okay.  And, again, so the argument, again I think 

you've told us you would have been upset with him 

for not coming home; is that right?  Is that 

correct?  I need a "yes".  

A Yes.

Q Do you remember how long you argued with him for?

A Umm, I don't know.  All that morning.
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Q Okay.  Now you'd mentioned about a knife being 

missing; do you remember when you realized that 

your knife was missing?

A When I went to make dinner I was going to peel 

potatoes and it wasn't there.  

Q Okay.  So this would be the morning or this would 

be after you started the argument -- or I 

shouldn't say "you started" -- after you had the 

argument with Larry Fisher that morning, or in the 

course of the argument, is that more accurate, 

that you would have gone to look for your knife?

A Yes.

Q And is that the first time, then, you noticed it 

was missing?

A Yes.

Q And then tell us again about what you heard on the 

radio; what is your recollection of what you 

heard?

A Umm, that a woman was, was stabbed or murdered -- 

stabbed, must have been stabbed, because I think 

that's what I told Larry, I said "you were 

probably stabbing that woman", so I must have 

heard that she was stabbed and killed. 

Q Okay.  

A I don't remember what else.
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Q Do you remember the news report indicating where 

the murder took place?

A No, I don't remember.

Q Do you remember whether or not, again and I'm 

talking about the first broadcast that you heard, 

whether they identified the victim as a nurse or 

not?

A I'm not sure.

Q Okay.  

A I'm not sure.

Q So then, shortly before the broadcast came on, is 

it fair to say you would have realized that your 

knife was missing; is that correct?

A Yes.

Q And then when the report came on do you remember 

what words you used, then, when you accused Larry 

Fisher?

A I -- I don't know.  I think it was pretty crude.

Q And at that time, Mrs. Fisher, did you think that 

your husband had been involved in the murder of 

Gail Miller?

A No.

Q And why did you accuse him of that, then, at the 

time?

A Because that bulletin came on, and I couldn't find 
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my paring knife, and I just -- probably just to -- 

probably just to get a reaction or something.  I 

don't know.

Q Okay.  And tell us again about the reaction that 

you did get; describe for us what Larry Fisher 

said and what you observed?

A Then Larry quit talking and he just kind of looked 

shocked, went pale, and then I thought, oh, he 

really thinks that I think that, and I didn't 

really think that so I thought I overdid it.

Q Okay.  Did you ever apologize to him for that; do 

you remember?

A Probably not, no.

Q And so again his reaction, did -- at the time did 

you think anything about his reaction, anything 

unusual about that?

A No.

Q Or suspicious at the time?

A No. 

Q And again, at that time when you made the comment 

to him and he reacted as you've described, did his 

reaction cause you to believe that he may have 

been involved in the murder?  

A No. 

Q Tell us about the knife that -- the knife that you 
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were missing.  Can you describe that for us, 

please? 

A That was a wooden-handled paring knife about maybe 

five inches long.  It had two rivets in the -- to 

hold the blade on.  

Q Yes.  And prior to this incident with Larry 

Fisher, had you noticed the knife missing before 

that do you know? 

A No. 

Q Did you use this knife on a regular basis? 

A Yes. 

Q Like, every day? 

A Yes. 

Q Now, as far as the timing of this, Mrs. Fisher, 

and you've been asked in previous proceedings and 

I will show you some earlier transcripts and 

interviews a bit later, but you've been questioned 

from time to time about whether or not this 

discussion you had with Larry Fisher heard on the 

morning or the day of the murder or the next day.  

Do you remember being asked about that in various 

proceedings? 

A (Nods head). 

Q Yes? 

A Yes. 
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Q And what is your best recollection today as to -- 

and again, just -- I think there's no dispute on 

this, that January 31st was a Friday and it was at 

about 8:20, 8:30 that morning that Gail Miller's 

body was found of that morning.  What is your best 

recollection as to whether or not this discussion 

with Larry Fisher was on the Friday or perhaps on 

the Saturday, the next day? 

A I still think it's on Friday because he had to go 

to work. 

Q Okay.  Do you recall a discussion or an argument 

with him about the fact that he wasn't at work at 

that time? 

A Yes. 

Q Do you recall what the weather was like that day? 

A Well, not really, because I never went out that 

day. 

Q Now, do you know whether Larry Fisher went to work 

either before you had the argument with him or 

after that day?  Did you ever inquire about that? 

A No, I didn't.  He might have went to work after we 

argued. 

Q Do you have any recollection as to any reason that 

he may have given you for not being at work that 

day? 
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A The only reason would have been his hand. 

Q And do you have a recollection of January 31, 

1969, of either observing his hand or him telling 

you that he had a problem with his hand? 

A I'm not sure, no. 

Q So it's possible, but you don't remember; is 

that -- 

A That's fair. 

Q Do you know if your Uncle Clifford was at work 

that day? 

A I don't know. 

Q I just want to bring up a couple of documents.  In 

1993, Mrs. Fisher, the RCMP made some inquiries at 

a radio station to see if they could find a record 

of when news casts were, radio news casts were 

played on the 31st of January, and maybe just to 

put it in context, I'll call up 049050 and I'll 

just go through this so you understand where this 

document came from and what it means, and this is 

an inquiry that they made in March of '93, and 

they checked with CFQC radio and as well CJWW and 

they found that -- scroll up, please -- CJWW was 

not broadcasting in Saskatoon in 1969.  Do you 

remember CKOM being a radio station that 

broadcasted in 1969? 
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A Could have.  I think there was two radio stations 

then. 

Q Okay.  And do you remember which one you listened 

to? 

A I don't know. 

Q So this talks about the CFQC radio station and it 

just goes on to describe that -- if we can go to 

page 049048 -- and the RCMP talked to a fellow by 

the name of Jim Mattern who reviewed the news 

review file and noted that the first indication of 

the murder news was at 12:25 p.m. on January 31, 

'69.  He felt that this heading could have been 

used for other subsequent news broadcasts, i.e., 

on the hour, and then attached to that, if we 

could call up 049051, please, and these have been 

highlighted -- what I'm going to do is just have 

these -- Mr. Commissioner, I've got a better copy 

of this, these have highlighter on them.  I think 

these can be shown on the screen, it might be 

easier.  And again, this would be a report, 

Mrs. Fisher, from one of the radio stations and it 

suggests that on January 31, '69, 12:25 news, and 

these are just headings, murder, body of a young 

woman found in a snow bank in the 200 block on 

Avenue N South, and again, as far as timing, does 
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that sound, 12:25, does that sound like the time 

that you may have heard it coming on the radio at 

the time? 

A I don't know, it could be, but -- 

Q Do you remember what time of day it was that you 

heard -- 

A It was close to noon, close to dinner. 

Q And why do you say that? 

A Well, I was going to make dinner. 

Q So 12:25, does that sound again within the time 

frame you may have heard it or do you think it was 

prior to that? 

A Yeah.  Well, noonish is all I know. 

Q Okay.  And if we can just scroll down, then again 

at six o'clock, another bulletin, it's a murder at 

Avenue N South this morning, dead is 20 year old 

Gail Olena Miller of 130 Avenue O South, and I 

think in the RCMP report the radio represented, 

indicated that the same bulletin could have been 

used from time to time that afternoon, but again, 

12:25, that could have been the time that you 

heard it; is that fair? 

A Yeah, it -- I don't even know if the name was out 

when I -- so -- I don't even know if they 

mentioned it was a nurse or -- 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

01:52

01:52

01:52

01:53

01:53

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15113 

Q And do you remember hearing about the murder on 

the news in the days that followed? 

A Yes. 

Q And would you have heard a fair bit about it do 

you think? 

A Yes. 

Q And would you have known that the body was found 

about a block and a half from your house? 

A I don't know if I knew that until -- I knew it was 

in our area, but I didn't know where it was, I 

think for years. 

Q And did that cause you any concern, that there had 

been a murder close to your house? 

A I think so. 

Q We're done with that document, thanks.  So you 

would have had the argument with Larry Fisher on 

the morning, or around the morning, possibly as 

late as noon on January 31; is that correct? 

A Yes. 

Q And then you would have heard the first news 

report and then you would have heard following 

news reports; is that fair? 

A Yes. 

Q Did you ever bring it up again with Larry Fisher, 

and again let's talk prior to him being arrested 
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in Winnipeg, and we know that's September of 1970, 

okay, so did you -- again, did you bring it up 

with him again? 

A No. 

Q And why not? 

A Because I didn't think that -- it was just -- 

Q And what about the missing knife, did you ever 

find that knife? 

A No. 

Q And again, prior to Larry Fisher's arrest in 

Winnipeg in September of 1970, did you have any 

thoughts or suspicions that he may have been 

involved in the Gail Miller murder? 

A No. 

Q If we could call up 226843, please, this is a 

newspaper article and at that time, Ms. Fisher, I 

believe the StarPhoenix was printed, or 

distributed around four or five o'clock in the 

afternoon, so this would be the day of the murder, 

and again I think you told us, at least back in 

December, you didn't receive the newspaper; is 

that correct? 

A No. 

Q And would it be fair to say again throughout 1969 

you didn't get the paper either? 
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A I don't think so. 

Q I just want to go through some of the information 

that's reported here and see whether this -- you 

would have listened -- would you have listened to 

the radio then throughout this time period? 

A Yes, and maybe my aunt had the newspaper.  I don't 

know if they got it. 

Q This would be your Aunt Anita? 

A Yeah. 

Q And did you read the paper when you were over at 

their house do you remember? 

A I can't remember. 

Q Would the murder have been fairly significant news 

in the neighbourhood at that time? 

A Yes. 

Q And would you have had discussions with your 

friends and relatives about it? 

A Yes. 

Q And talked about the circumstances and things of 

that nature? 

A I think so, yes. 

Q And so this is the first article, if we can just 

go through parts of that, they talk about a 

murder, the body of a young woman was found this 

morning in an alley behind the 200 block Avenue N 
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South, and so that would be about a block and a 

half away, is that right, from your house? 

A Uh-huh. 

Q Yes? 

A Yes. 

Q And the police believe it to be murder, and they 

reported earlier this afternoon that the woman had 

knife wounds in the throat and abdomen area.  Do 

you remember at the time, or at or about the time 

of the murder, within days or weeks after, 

learning that Gail Miller had been stabbed? 

A Yes. 

Q And did you learn that she had also been raped? 

A No, not right away I don't think. 

Q And then if we can scroll down, it talks about a 

child on the way to school finding the body.  Do 

you remember hearing about that or talking to your 

friends about that? 

A Yes, I do, the kids had said that, some of the 

kids they went to school with had found the body. 

Q And was that Pat Van Aseldonk? 

A Yes. 

Q And she was going to St. Mary's school at the time 

was she? 

A Yes.  
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Q And what do you remember about what she told you? 

A One of her school mates had found the body. 

Q And it goes on to talk about Mary Marcoux finding 

the body.  Does that name sound familiar? 

A I don't know if she mentioned the name, but the 

name does sound familiar. 

Q If we can go to 214161, please.  Sorry, it's 

214160 and go to page 161.  The doc ID is 214160 

and it's the second page.  This is an article, 

February 3rd, 1969, so a couple of days after the 

murder, and it talks about a reward.  Do you 

remember hearing about a reward being offered? 

A I think so, yeah. 

Q And then as well call out that part of the 

article, it talks here about one of the 

possibilities being investigated by the police is 

that the attacker was a rapist who was active in 

the city last fall.  Do you remember hearing about 

that in 1969? 

A I don't -- I'm not sure.  I probably did. 

Q Do you recall today whether you would have -- 

A No, no. 

Q -- heard about that at the time?  Go to 025945, 

please, and this is a document put out by the 

Saskatoon City Police, I think on February 3rd.  
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Do you remember seeing anything like this in the 

neighbourhood or being distributed? 

A I remember there was a reward.  I don't remember 

seeing it. 

Q Okay.  Let me just go through parts of this, and 

it talks about:  

"The victim had been murdered sometime 

between 6:45 a.m. when she was seen 

leaving for work and 8:40 a.m. when her 

body was discovered.  The death had 

resulted from multiple stab wounds.  The 

victim's clothing was partially removed 

and disarranged, indicating a sexual 

attack.  The weapon was found at the 

scene, -- a household paring knife."  

Do you remember, again back in 1969, hearing this 

information, that a paring knife had been found 

at the scene of Gail Miller's murder? 

A I must have heard about it.  I don't remember 

about then, but -- 

Q Why do you say you must have heard about it? 

A Because it seems to me because my paring knife was 

missing, that must be how I connected later. 

Q So at the time you think you would have known that 

a paring knife was involved; is that what you are 
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telling us? 

A Yes. 

Q We're done with that document.  Do you have a 

recollection of Larry Fisher losing his wallet 

that winter? 

A Yes. 

Q Tell us about what you remember, when it was and 

what happened? 

A Well, it was about a week, in that week after the 

murder, a kid had brought his wallet in and said 

he found it outside by the big tree in front of 

our house. 

Q And the big tree would be in front of the Cadrain 

house; is that right? 

A Yes. 

Q And do you remember what time of day this was? 

A It was in the afternoon. 

Q And was Larry there when the wallet was brought 

back? 

A No. 

Q Do you remember who was there with you? 

A Pat Van Aseldonk. 

Q And anybody else? 

A No, not that I remember. 

Q And do you know if the wallet had identification 
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in it?  I presume it did.  

A Yes. 

Q And what did you do with the wallet? 

A Well, I told him that it was Larry's wallet. 

Q Yes.  And then what -- so you don't remember 

who -- I think you said a kid; is that right? 

A Yes. 

Q And do you remember how old, male, female? 

A I think it was a male. 

Q And then once you got the wallet, what did you do 

with it? 

A Well, when Larry got home I gave it back to him. 

Q And do you recall what discussion you would have 

had with him about the wallet? 

A I said, "How did you lose your wallet?" and he 

said, "It probably fell out of the cab." 

Q Okay.  And any further discussion?  Do you 

remember discussing it any further with him? 

A Not really. 

Q And when he said it fell out of the cab, what did 

you take that to mean? 

A Well, out of the cab of the truck or -- I don't 

know.  I didn't think it was -- I don't know what 

I thought. 

Q Taxi cab? 
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A Taxi cab or the cab of the truck.  

Q After the murder of Gail Miller, do you have a 

recollection of Saskatoon City Police attending at 

your home? 

A Yes. 

Q Tell us about that, please.  

A They came and, to the north door and they asked me 

if anything unusual had happened in -- if I heard 

anything, seen anything. 

Q How many days after the murder would this have 

been? 

A That would have been I think the week after the 

murder too. 

Q So within the week after the murder? 

A Uh-huh. 

Q Yes?

A Yes.

Q How many police officers were there? 

A I'm not sure. 

Q Was there more than one do you remember? 

A Probably two, yes. 

Q Do you remember if they were in uniform or whether 

they were plain clothed? 

A I don't remember. 

Q And was Larry home at the time? 
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A No. 

Q Was anybody at your home at the time in the 

basement suite? 

A Not that I remember. 

Q And do you recall these, the officer or officers 

telling you what they were inquiring about? 

A Yes, I think so. 

Q And what did they tell you? 

A They were just looking for information that could 

relate to what had happened I think. 

Q Was it in relation to the Gail Miller murder? 

A Probably, yes. 

Q You say probably, yes.  Is there -- do you 

remember what else they might have been there to 

talk to you about? 

A That was it I think. 

Q And they asked you whether, I think you said 

whether you saw anything or heard anything; is 

that right? 

A Yes. 

Q And what did you tell them? 

A No. 

Q And so this would have been about a week after, or 

thereabouts, your argument with Larry Fisher on 

the morning of the murder; is that right? 
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A Well, it was in that week. 

Q Within that week? 

A Yeah. 

Q And did you tell them about your argument with 

Larry Fisher? 

A No. 

Q Did you tell them about your missing paring knife? 

A No. 

Q And did you tell them about your accusation to 

your husband regarding that he must have stabbed 

the girl or stabbed the nurse or whatever words 

you had used, did you tell them about that? 

A No. 

Q And why not? 

A I just thought -- I don't know, our arguments were 

pretty regular.  I mean, they were looking for 

something -- something to do with the murder I 

guess and I didn't think -- 

Q At that time did you suspect that Larry Fisher was 

involved in the murder of Gail Miller? 

A No. 

Q And I take it at that time, I think you've told us 

you would have been aware of some of the details 

of the murder; is that correct? 

A Probably, yes. 
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Q So where the body was found; is that correct? 

A Yes, in the area. 

Q And I think you said that a paring knife had been 

used; is that correct? 

A I don't -- I probably knew a knife was used then. 

Q And if you would have had suspicions that Larry 

Fisher had been involved in a murder, I'm talking 

about the first visit within a week after the 

murder, if you would have had suspicions would you 

have told the police? 

A I think so. 

Q You think so? 

A Yes. 

Q And why do you say that? 

A Because I would have been scared. 

Q You would have been scared? 

A Uh-huh. 

Q Of what? 

A Of somebody that was a murder -- murdering. 

Q So that if you had a belief or a suspicion at the 

time that your husband may have had something to 

do with it, you think you would have told the 

police at that time? 

A Yes. 

Q Did you become aware at that time -- the police 
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reports indicate, Mrs. Fisher, that on Monday, 

February the 3rd, 1969, so that's three days after 

the murder, that Larry Fisher was interviewed at 

the bus stop by two police officers while he was 

catching the bus to work.  Did Larry Fisher ever 

talk to you about that or tell you about that? 

A He could have.  I don't remember. 

Q So prior to Larry Fisher's arrest in Winnipeg in 

September of 1970, and we'll talk about that a bit 

later, you've told us about the officer or 

officers coming to your door; correct? 

A Yes. 

Q Was there any other contact that you had with any 

police officer relating to the Gail Miller murder 

or any of the rapes in the area prior to Larry 

Fisher being arrested in Winnipeg in 1970? 

A No. 

Q And again prior to Larry Fisher's arrest in 

Winnipeg, did you have any suspicions that Larry 

Fisher was involved in the Gail Miller murder? 

A No. 

Q Did you have any suspicions prior to Larry 

Fisher's arrest in Winnipeg in 1970 of his 

involvement in any of the rapes that you had heard 

about in the area? 
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A No. 

Q Now, again back after the murder, did you become 

aware -- I'm going to say maybe April, May, June 

of 1969 or thereabouts -- that someone had been 

arrested for the murder of Gail Miller? 

A Yes, probably. 

Q And do you remember the name David Milgaard? 

A Yes. 

Q And what do you remember, and I want to know what 

you remember, if you are able to tell us, from 

that time as opposed to what you may have heard or 

read later on.  Can you tell us back at the time 

what you would have heard or what you would have 

known about the charge against Mr. Milgaard? 

A I think he was accused, that they had picked up 

somebody.  I remember the Cadrain kids talking 

about it could have been blood on Milgaard's 

clothes or Milgaard had come to their place or 

something.  It seems to me that I knew a little 

bit more about it, you know, in that -- that 

somebody had come to their place, like, Milgaard 

had come to their place and blood on the clothes, 

that's what I had heard. 

Q And when you say their place, that was also your 

place? 
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A Yeah, upstairs. 

Q And so do you remember at that time, Mrs. Fisher, 

talking to people about the fact that the person 

who was accused of the murder was at your house 

the morning of the murder?  Do you remember that? 

A Yes, uh-huh. 

Q And would that have been in discussions with the 

Cadrain -- 

A Yes. 

Q -- family members?  Do you remember which 

Cadrains? 

A I don't remember if it was Rita and Pat or -- I 

think it was the girls, or maybe I even got it all 

secondhand from Pat, the information that I knew. 

Q And this would be in 1969; is that fair? 

A Yes. 

Q And would there be a fair bit of discussion in the 

neighbourhood about both the murder and the charge 

and the trial for David Milgaard? 

A I think there was, yes. 

Q And what do you remember hearing about bloody 

clothes? 

A I don't know, I heard -- first I heard coveralls, 

that's what Pat had said, the Cadrains had found 

some coveralls or something, that was one of the 
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stories. 

Q Anything else? 

A I think this was already when we had moved out 

that I heard about the coveralls. 

Q And I think you moved out in the fall of 1969; is 

that right? 

A Yeah. 

Q And what do you remember about hearing about 

coveralls? 

A One of the kids had found some coveralls, that was 

one of the stories I heard, at Cadrains'. 

Q And was there anything on the coveralls? 

A Oh, I don't know, they might have said there was 

blood on the coveralls or something.  I'm not 

sure. 

Q Were you aware at the time that Albert Cadrain, 

also known as Shorty Cadrain, was a witness in the 

proceedings, was involved in the investigation? 

A I don't know when exactly, but I was -- I did. 

Q Do you remember whether Larry Fisher had any 

discussions with you or with the Cadrains or 

anybody at this time about the murder and the 

investigation? 

A He would have been there when I was discussing it 

except for when he was at work. 
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Q So would there have been occasions where you 

talked to either the Cadrains or Pat or to friends 

about the Gail Miller murder and about David 

Milgaard being the suspect or being charged, 

things of that nature? 

A I don't know about the Cadrains, but I talked to 

Pat about it and Pat kind of hung around with the 

Cadrains. 

Q And do you remember, would Larry have been 

present, Larry Fisher have been present when you 

discussed the Gail Miller murder and the David 

Milgaard prosecution? 

A Probably, yes. 

Q And do you have any recollection of what he would 

have said or whether he showed any interest in 

those discussions? 

A I don't remember, no. 

Q There's some mention later in the materials about 

coveralls and you had mentioned that as well.  Do 

you have any recollection of Larry Fisher having 

coveralls? 

A Yes. 

Q And what did he use those for? 

A Hunting. 

Q And do you have any recollection of those -- of 
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finding coveralls or anything of that nature? 

A Of me finding coveralls?  

Q Yes.  

A No. 

Q Did you ever observe Larry Fisher washing any of 

his clothes? 

A Yes. 

Q And on how many occasions? 

A Well, only one that I remember. 

Q And tell us what you remember? 

A Well, I asked him what he was washing and he said 

his hunting outfit. 

Q And his hunting outfit was what? 

A Coveralls. 

Q And do you remember when that was? 

A No. 

Q Was it while you were living at the Cadrain house? 

A Yes. 

Q And do you have any recollection -- or did you 

observe anything on the coveralls? 

A No. 

Q Was it unusual for Larry Fisher to be doing his 

own laundry? 

A Yes.  

Q And had you washed his coveralls on other 
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occasions? 

A I don't remember. 

Q I understand then, I think we went through, that 

would you have moved out of the Cadrain house in 

the latter part of 1969; is that right, and moved 

to Avenue D North? 

A I think so. 

Q And do you remember why you moved or how that came 

about? 

A No. 

Q And I think you said that you then moved to Avenue 

D North; is that right? 

A Yes. 

Q And I mentioned the name earlier, as the land 

lady, Antonio Kinar.  Does that name sound 

familiar? 

A Yes. 

Q And was she your land lady? 

A Yes. 

Q And do you recall an incident or hearing about an 

incident between Larry Fisher and the land lady? 

A Yes. 

Q And tell us what you remember.  

A I remember he was supposed to have beat her up and 

I remember she was looking in our house when we 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

02:14

02:14

02:15

02:15

02:15

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15132 

weren't home, the neighbours had said that she was 

in there and I was upset about it.  I think Larry 

was too. 

Q And then did something happen? 

A Well, then he had assaulted her and -- 

Q When you say he had assaulted her, did you see 

that? 

A No, no.  He was accused of assaulting her. 

Q Okay.  And did he get charged do you know? 

A Well, there was a hearing about it, but -- 

Q I'll call up 058026, please, and this is a legal 

account dated May 29th, 1970 and it's addressed to 

Larry Fisher, and as I said, May 29th, and at this 

time you had moved from Avenue D to Adelaide 

Street; is that right? 

A Yes. 

Q And did you move out of Avenue D because of the 

dispute with the land lady? 

A I don't remember. 

Q And I think this legal account, did you give this 

to the RCMP at some point in the 1990s do you 

remember?  

A Not -- yes.  

Q And did you find this in your records somewhere?

A Yes.
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Q And this suggests that there was an attendance 

before his Honour Judge King on May 13th, 1970 and 

an attendance with Mrs. Fisher and Mr. and Mrs. 

Pambrun; is that -- do you think this relates to 

the charge of assault with the landlady?

A Yes.

Q And do you remember Larry Fisher getting a lawyer 

at this time?

A Yeah, I think so.

Q Do you remember the name of the lawyer?

A No.

Q And do you remember going to Court or going to 

meet with the lawyer with Larry?

A I remember I talked to somebody about that.

Q Okay.  And was that Cliff and Anita Pambrun who 

were also -- 

A Yeah, I remember Anita, me and Anita for sure 

went. 

Q Went to Court?

A Yes, or to a hearing, I don't know whether it was 

Court or a hearing.

Q And what do you remember happening at the hearing?

A Umm, well, they didn't figure it could have 

happened because the lady said she was beat for 15 

minutes and threw water on Larry, and Larry didn't 
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have no water on his clothes that we seen, and he 

was only gone for about 15 minutes, so -- 

Q And were you going to be a witness, then, in these 

proceedings; do you remember?

A I think we had to, we had to say what we thought, 

yeah.

Q Do you recall whether the charge or the 

allegations against Larry Fisher for this incident 

had any allegation of sexual assault?

A No, I don't think it did.

Q And I think you told us your recollection is that 

the charge was -- did not proceed; is that right?

A Yes.

Q Now I understand that at some point in 1970 Larry 

Fisher went to Winnipeg for work reasons; is that 

right?

A Yes.

Q And how did that come about?

A I guess that's where the job was going.

Q And do you remember when he left for Winnipeg?

A Well I remember him being in Winnipeg, I don't 

remember when he left, nope.

Q And I understand from some documents that you had 

travelled and visited with him in September of 

1970 before he was arrested; is that right?
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A On, yeah, I did visit before he was arrested.

Q And then tell us what you remember about when and 

how you heard about his arrest in Winnipeg?

A Umm, well I was there, I was there and we had, me 

and Clifford and one of the other guys had come 

home, and Clifford and them had went back and they 

said that Larry was picked up for something and -- 

but they didn't know what, so the first I heard of 

it he was supposed to have been -- a cop, he was 

supposed to have hit a cop.

Q And where did you hear that from?

A Now I'm not sure whether it was from Clifford and 

Roy or what he had told -- 

Q Okay.  If we could call up -- 

A It -- 

Q I'm sorry?

A He might have told somebody that.

Q Okay.  So your first recollection is that Larry 

Fisher was picked up by the police for hitting a 

police officer?

A Yes.

Q If we could call up 020186.  And I believe, Mrs. 

Fisher, this is a letter from Larry to you; is 

that right?  Do you recognize that writing?

A Yes. 
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Q And just to assist with the dates, unfortunately 

there's not a date on the document, but if we just 

go down to this paragraph it says:

"You don't have to bother coming down 

because I go to Court on Wed. 14th and 

the police think I might get out on a 2 

or 3 year bond."  

And Wednesday the 14th, October 1970 the 14th is 

a Wednesday, and so it would appear that this 

letter would have been written prior to October 

14th.  And with that in mind if I could just go 

back up, just go through parts of it, it's a 

little bit -- it says:

"... I got your letter ...",

something:

"... morning, I'm sure glad to hear from 

you."  

UNIDENTIFIED SPEAKER:  Thursday.

BY MR. HODSON:  

Q I'm sorry:  

"... thursday morning ... sure glad to 

hear from you."  

And then if we could go down to -- no, go back up 

to the top, it starts here:

"After work Jack and I went home and 
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changed then we went ...",

I can't really read that for:  

"... beer ... we picked his wife up at 

10:30 and then we went to Ken's and had 

a beer and some whiskey so at 11:30 we 

went and got some chicken and went over 

to Jack's and ate it and drank some more 

...",

And then: 

"... left there at 12 o'clock to go home 

when the cops stopped me ...",

Or:  

"... stopped one ... and that's when I 

ended up slugging him.  (he pulled my 

hair where I got those stitches)"

Do you remember getting this letter from Larry 

Fisher; does that refresh your memory?

A Yeah, I remember.

Q And it appears from this that at least at the date 

of this, which I think would be before October 

14th, 1970, he had told you, at least in this 

letter, that he had been picked up for slugging -- 

slugging a police officer; is that right?

A Yes.

Q So is it possible that this is where you learned 
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about -- for the first time what he was in for or 

do you think it was from Clifford or Roy?

A I'm not sure.

Q And would it have been shortly after that he was 

arrested that you would have heard he was in jail; 

is that fair?

A I heard pretty soon that he was in jail, yes.

Q And, I'm sorry, that was from Clifford I think you 

said?

A Yeah.

Q And when we talk about 'Clifford' that's your 

Uncle Cliff Pambrun?

A Yes.

Q And was he working in Winnipeg with Larry at the 

time?

A Yes.

Q And the weekend of the rape, the September the 

19th, I think that was the weekend right after you 

were there to visit him; is that right?

A Yes.

Q And did Clifford return home with you to 

Saskatoon?

A I think so, yes.

Q And then did he go back on the Monday to go back 

to work?
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A Yes.

Q And then would it be shortly around that time, 

then, that you would have heard from Clifford 

about Mr. Fisher's arrest?

A Yes.

Q And did that surprise you when you heard that he 

was in jail?

A Yes.

Q And why was that?

A Well, I didn't know what happened, I didn't know 

what was goin' on.

Q And did you at some point, then, become aware that 

he was charged with rapes --

A Yes.

Q -- in Winnipeg?  

A Yes.

Q And when and how did that happen?

A Umm, I don't know, it was a couple weeks later.  I 

think the first I heard of it was the police had 

come and picked up some boots and stuff from the 

house in Winnipeg, --

Q Yes.  

A -- and now I don't know if that's when they had 

told the boys that Larry was charged with rape, or 

whether we heard it a little later than that.
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Q Okay.  So you say 'the boys', --

A Clifford and -- 

Q -- was Larry living with some people in Winnipeg?

A Yes.

Q And was it, Clifford one of them, or -- 

A Clifford and Roy I think were both out there.  I'm 

not sure, actually.

Q And so you told us the police went there to pick 

up some clothing or boots or something?

A Yeah.

Q Okay.  And do you think, at that point, Clifford 

and Roy became aware of what the charges were?

A I think so.

Q And did they tell you?

A I think so, yes.

Q And, again, did that surprise you?

A Yes.

Q And why is that?

A Well, I didn't really believe them because -- I 

don't know, I don't know what I thought.

Q And then did you have some further discussions, 

then, with Mr. Fisher about these charges?

A Well that's probably when I got the letter, around 

that time.

Q Okay.  That, I think that letter that I showed you 
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talks about slugging a police officer, it doesn't 

say anything about rapes and -- 

A Yeah, oh yeah, okay.  Oh, I don't know when, I 

don't know when I would have. 

Q Okay.  So did you go back out and see him in 

Winnipeg in jail?

A I did go once, yes.

Q Okay.  And I've got a letter I'll show you a bit 

later that -- 

A Oh, I think that might have been when I heard 

about the rapes, because I don't know if, for sure 

if they told Clifford and them about the rape or 

-- 

Q Okay.  

A -- whether I got it from Larry.

Q If I could call up -- so you only went out to 

visit him once --

A Yes.

Q -- in Winnipeg in jail?

A Yes.

Q If I could call up 020175, and this is a letter 

Friday, March the 5th, which I think is 1971, and 

that's in Larry's handwriting; is it?

A Yes.

Q And, if we could just call out the first 
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paragraph, it says:

"Well as you could very well see from 

Friday that I miss you both very much.  

It was sure ...",

I can't read that:

"... and you sure did feel nice.  Bye 

the way ..."

I take it from this that you had been up to visit 

him prior to this letter.  And it says:

"Linda after our visit on Friday ...",

does that sound right?

A Yeah.

Q So if -- in early March of 1971, does that sound 

right, as to when you would have gone to visit him 

in jail in Winnipeg?

A Probably, yes. 

Q And just so we're clear, there was only one 

occasion where you went to see him in jail in 

Winnipeg, is that right?

A Yes.

Q So now tell us when, when in relation to that 

visit do you think you learned about the fact that 

he was being charged for rape?

A Either then or from Roy and Clifford.  Now I, I'm 

not even sure, I can't really say.
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Q Okay.  So you may have heard, back in September or 

October of 1970, about the rapes; is that right?

A Well Clifford and them might have said, said 

something, but I don't know if I believed them 

until I talked to Larry.  I'm not sure.

Q Okay.  So in March of 1971 you would have gone to 

see Larry in prison; is that right?

A Yeah.

Q And did you talk to him about the rapes?

A I can't remember.

Q Okay.  We'll go, I'll go through that a bit later, 

but do you have a recollection of confronting him 

about the rapes, or asking him to explain himself, 

or anything of that nature?

A Not when I was up there, no.

Q And so tell us as best you can, then, about 

when -- about how long after he was in jail before 

you realized that it was for rapes, does -- are 

you able to tell us that, was it weeks, months?

A Well now I don't even know.

Q Okay.  So I take it at some point, and at least by 

March of 1971 by that letter -- and I'll come back 

to that -- by that time is it fair to say that you 

would have been aware that he was charged with 

some rapes in Winnipeg?
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A I think so, probably, yes.

Q And did you become aware that he had been charged 

for some rapes in Saskatoon?

A I don't know when I became aware of the Saskatoon 

charges.  I think he probably let me know there 

was Saskatoon charges.

Q Okay.  And did you find out the details about any 

of these rapes at the time either from Larry 

Fisher, from Clifford or Roy, or from the police?

A No.  I found out the details in a letter from 

Larry, and so maybe I already knew it was rape 

when I visited Larry, and maybe I did ask him what 

happened.  It seems -- 

Q Okay.  

A It seems to me, it seems to me I did get a letter 

from him that said that, -- 

Q Okay.  

A -- "well what did you do", you know, I had asked 

him what he did when I went to Winnipeg, so maybe 

I did already know about the rape.

Q If we could go back to 020175, and this again is 

the March 5th letter, and if we could just call 

out the top part, please, and it says:

"Bye the way thanks for not asking how 

or why I did it.  (Why) I cannot tell 
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you because I don't know myself.  (How) 

...",

and then I think it says something:

"... answer this letter and let me know 

if you do really want to know and I will 

write and explain them to you."

And then if we can go to the next page, please, 

and then the next page.  I think that note is 

just on the back.  And then he says:

"Well to hell with that.  I think I'd 

better tell you everything.  I don't 

think I could tell you it to your face 

because I feel to ashamed of myself and 

I think I would probably start bawling 

again.  Linda I want you to answer this 

right away and please tell me what you 

think and if you can wait.  

I don't know how to start so I 

guess this is as good as way as any.  

Remember I told you I was on acid the 

first two times it happened well it is 

true but don't ask who I got it from 

because I won't tell you.  It not that I 

don't want to but it just might get him 

into trouble also.  Now to tell you what 
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I couldn't tell you to your face.  I'll 

start with all the charges one at a 

time"

And then if -- I'll pause there, and he goes 

through the charges, and I'll go through those in 

a moment.  Is -- does this assist your memory at 

all?

A Yeah, I think I did, I probably did ask him, so I 

must have knew when I went to Winnipeg already.

Q And there is a reference in one of the letters 

where he makes a reference to you telling him 

about what the details of the rape are; do you 

remember that?

A That must have been when we -- I did go see him I 

asked him, "well what did you do, how did you do 

it, did you just grab a girl on the street or what 

did you do", I told him.

Q Okay.  

A And so I must have said that.  That must have been 

in Winnipeg then.

Q Okay.  And then if we could go down, scroll down, 

please.  Just on the acid, do you remember or do 

you know who that may have been that he may have 

been taking acid with?

A No I don't.
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Q Did you know that he was taking acid?

A No.

Q And then the first he says: 

"I took a pill of acid and I was pretty 

high and I couldn't control myself I 

can't explain it but it had some kind of 

effect on my mind.  My head was aching 

about 1/2 - 3/4 of an hour after I took 

the pill and it went on like that for a 

long time but I just couldn't bring 

myself around to telling you for fear 

that I might loose you.  I don't know 

how fast after I dropped the pill I 

remembered everything that I did clearly 

and this is what 1/2 of my dreams are 

about at night.  I went down to the bar 

that night and you were in N.B. ...", 

which I presume is North Battleford:

"... and I took the pill before I went 

downtown I wasn't cheating on you 

either.  I was in the Baldwin and had a 

few beer and that is when I started to 

get the pain in my head but after that I 

couldn't control my self and then I got 

on the bus but I don't know what for and 
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then I got off the bus and at the same 

time a girl got off and that when it all 

happened.  I grabbed her just like you 

told me in the visiting room and then 

you should be able to figure it out from 

there."

Now that comment there:

"... just like you told me in the 

visiting room ...", 

do you know what that -- 

A Well that's when I told him, "well what did you 

do, did you just grab a girl and --" 

Q Okay.  So, again, does this assist, Mrs. Fisher, 

in determining when -- prior to this visit and 

this letter are you able to tell us when, how much 

prior to that you would have heard about the fact 

that it was rapes and not hitting a police officer 

that he was in jail for?

A Well, I don't know.  Oh I think I heard from 

Clifford or Roy that, when they came to get the 

evidence, that it might have been rape.  That 

might have been when I heard, heard that it was 

rape, and then I don't know when exactly he would 

have told me but I must have confronted him in the 

visiting room about the -- 
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Q Right? 

A What he did.

Q And would there have been other communications 

between you and Mr. Fisher, then, --

A Oh yes.

Q -- prior to this letter?

A Yes.

Q And by letter, by phone, or -- 

A By letter.

Q Now these letters I think you turned over to the 

police or to Mrs. Milgaard at some point, or both, 

in the early 1990s; do you think there were other 

letters back and forth that you were not able to 

find?

A Oh yeah.  I only, I only gave them the ones that I 

thought were important.

Q Okay.  And I believe, Mr. Commissioner, I think 

that the other letters were given to the RCMP or 

had been reviewed at some point by someone; is 

that right?

A Not all of them.

Q Okay.  

A Just the ones that I thought were -- 

Q Okay.  

A Said something about the Miller.
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Q Right? 

A So the, for the stuff like that, I might not even 

have -- 

Q Okay.  So, again, let's just go back.  So 

September 19th, 1970 he is arrested, and sometime 

before October 14th you get a letter where he 

tells you that he slugged a police officer, and 

that sometime in there you hear from Clifford and 

Roy that the police were at their house in 

Winnipeg to pick up some clothing and that it's a 

rape charge; is that correct?

A That, yeah, that -- 

Q And I think you -- 

A That -- 

Q Sorry?

A That would probably be more -- 

Q And I think you said at the time when you first 

heard it, did you believe it, or did you -- 

A I probably didn't.  I probably kind of doubted it 

until Larry told me.

Q And so then from about October 1970 until March of 

1971 is it possible that you would have had 

further discussions with Larry Fisher or gained 

further information about the charges?

A Yes.
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Q And so the charge I just read he talks about 

getting off the bus at the Baldwin; is the Baldwin 

a hotel in Saskatoon?

A Yes.

Q And so would it be fair to say at this point, at 

least the first one that he described, he would 

have -- you would have been aware that it was a 

rape in Saskatoon?

A Yes.

Q And then he says:

"The others were all the same except for 

one which I slapped her and took $15 

from her and that's the Robbery with 

violence charge that I got against me".

And then:

"(2) It happened the same way again 

except that it was just an assault 

charge.  After this happened I wanted to 

tell you but with the trouble Cliff and 

I were getting into I didn't think you'd 

be able to take it so I didn't bother 

telling you."

Do you know what he might have been referring to 

about the trouble he and Cliff were getting into?

A Their running around.
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Q "I was more afraid of losing you then and

after you read this letter I'm pretty 

sure that I am going to loose you."

COMMISSIONER MacCALLUM:  Just a second.  

"The trouble Cliff and I were getting into", your 

answer was "they were running around", meaning 

what, please, Mrs. Fisher?

A With other women.  

COMMISSIONER MacCALLUM:  Okay.  Thanks, 

Mr. Hodson.  

BY MR. HODSON:

Q It says:

"... I am pretty sure that I am going to 

loose you.  While I am writing you this 

I feel like I just want to die I'm 

serious."

Do you recall at this time, Mrs. Fisher, Larry 

Fisher talking about suicide and things of that 

nature?

A Well I was kind of scared, because of the letters 

he was writing, that he might think of something 

like that.

Q Okay.  And in your mind at -- and you may have 

answered this earlier -- but at some point after 

he was arrested in Winnipeg did you, in your own 
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mind, make a decision about whether you would stay 

his spouse after he got out of jail?

A Yes, I -- I knew I couldn't trust him again, no. 

Q Okay.  And so, as far as you were concerned, the 

marriage would be over at some point; is that 

fair?

A Yes.

Q And did you tell him that?

A No.

Q And why not?

A Because I was scared he'd do something suicidal or 

something.

Q So you would have stayed in communication with 

him; is that correct?

A Yes.

Q And then:  

"(3) It happened about a month after I 

came down here.  It happened the same 

way to, but I wasn't on acid and I was 

pretty drunk and I was getting those 

pains in my head again.  I'd better tell 

you that most of the time I get these 

pains in my head is when I drink but I 

get them when I don't drink also."

And scroll down:
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"4) It happened the same way again.  But 

that is when I took the $15.00 from her.  

5) It happened the same way also and 

that is when I got caught and I'm glad I 

did.  Now I finished and I'm sure glad I 

told you because this was the other 

reason for me not sleeping at night also 

I'm more afraid of losing you now more 

than I ever was before."

And so, again, would this have been the letter, 

then, when he told you about what happened?

A Yes.

Q And so at this time would you have been aware, 

generally, that there were rape charges in 

Winnipeg and rape charges in Saskatoon; is that 

fair?

A Yes.

Q And did you know whether or not a knife was used 

in some or all of those rapes, were you -- do you 

remember that, becoming aware of that?

A I don't know.  I don't know when I became aware of 

that.

Q At some point in this time frame, Mrs. Fisher, did 

you start to suspect Larry Fisher as possibly 

being involved in the murder of Gail Miller?
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A Yes.

Q When?

A Probably almost immediately.

Q Okay.  And tell us what went through your mind and 

how you reached that conclusion?

A Well from the rapes and the everything else.

Q And so just for the time frame, and again I think 

he was arrested September of 1970, and from some 

point between September 1970 and March of '71 you 

became either aware or more aware of the 

charges -- or of the allegations; --

A Yes.

Q -- is that right?

A Uh-huh.

Q Yes?

A Yes.

Q And did you become aware that he'd confessed or 

had admitted the rapes?

A I don't -- I don't know.

Q He -- 

A I don't remember.

Q -- certainly did to you in the letter; is that 

fair?

A Oh, okay, yes.

Q Yeah.  And so would it be sometime in that time 
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frame, then, when you thought to yourself that 

maybe he was involved in the Gail Miller murder?

A I know it was before he was sent to P.A., because 

as soon as he got to P.A. I asked him.

Q Okay.  And I think the records show -- 

A Yes.

Q -- you are talking about the penitentiary in P.A.?

A Yes.

Q And I think he went there in July of 1971, or 

thereabouts, does that sound right?  I think 

that's what the records show.  

A Yes.

Q Okay.  And so tell us about that?

A Well seeing -- well when I, when I first went up 

to visit him I asked him if he had anything to do 

with the murder of the nurse in Saskatoon, and he 

told me "no".

Q Okay.  And so this would have been in Prince 

Albert; is that right?

A Yes.

Q When you went to see him in March of 1971 in 

Winnipeg did you ask him about, ask him about the 

Gail Miller murder at that time?

A No.

Q Did you have suspicions at that time, do you know, 
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or was it after that?

A I -- probably after that.

Q And so once you had suspicions, then, you -- did 

you decide to confront him then?

A Yes.

Q And why?  Why did you do that?

A Because I just wanted to know.

Q And what did he say to you?

A "No".

Q This is probably a good place to break, Mr. 

Commissioner.  

COMMISSIONER MacCALLUM:  Yes it is.  

Mr. Hodson, I forgot to mention 

something to counsel.  Last week we had some 

witnesses who were terribly hard to hear, and we 

had some lawyers who were in a state of 

excitement, unfortunately they're not here today 

to hear what I have to say.  But, at any rate, 

the reporters were having a very difficult time, 

I'm sorry that we didn't do something about it at 

the time, but from now on let's please all make 

an effort to restrain ourselves and our witnesses 

so that they can get it down.  Thank you.  

15 minutes, please.  

(Adjourned at 2:41 p.m.) 
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(Reconvened at 3:05 p.m.) 

BY MR. HODSON:

Q Mrs. Fisher, before the break we talked about -- I 

think you were telling us that you went to visit 

Larry Fisher in the Prince Albert Penitentiary 

after he was sent there from Winnipeg; is that 

right?

A Yes.

Q And I think the records show that he went there 

in, likely, July of 1971; does that sound right?

A Yes.

Q Do you recall hearing about or becoming aware that 

Mr. Fisher also had to deal with the Saskatoon 

charges in a Saskatchewan Court, that there was 

another Court appearance after Winnipeg, after he 

went to Prince Albert; do you remember anything 

about that?

A Yes, I -- 

Q And what do you remember?

A That he had other charges, I don't know where he 

had to deal or what, I don't know when I knew.

Q Okay.  I'll show you some letters in a moment.  Do 

you recall being visited by any Saskatoon City 

Police officers after Mr. Fisher was arrested in 

Winnipeg?
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A Umm, they -- there was two detectives came to 

grandma's when I was at grandma's, I remember 

that, yes.

Q Okay.  And that was on Avenue K; is that right?

A Yes.

Q Okay.  And what do you remember about that?

A Just that they had talked about how vicious he was 

and if he was vicious with me.

Q Okay.  Do you recall whether they talked about the 

Winnipeg rapes?

A Yes, I think.

Q What do you remember them saying?

A He had bit a girl.

Q Okay.  And he -- were these Saskatoon Police 

officers?

A I don't know.

Q Okay.  Did they identify themselves as police 

officers?

A I think so, yeah.

Q Were they in uniforms or in plainclothes; do you 

remember?

A Plainclothes.

Q And do you remember why they were talking to you?

A I don't really know why.  It's just that they did 

mention what he had done to the girls in Winnipeg 
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and asked about our sex life.

Q Okay.  And would this have been around the time 

after the -- after Mr. Fisher had been arrested in 

Winnipeg?

A I think he was in P.A. already.

Q Okay.  And do you recall any discussions with the 

officers about any of the Saskatoon rapes?

A No.

Q And at the time these officers came to see you did 

you have suspicions, at that time, that Mr. Fisher 

may have been involved in the Gail Miller murder?

A If he was in P.A., yes.

Q Okay.  And did you tell the officers about those 

suspicions?

A No.

Q Why not?

A I don't know, they -- I don't know why.

Q Okay.  Is it -- okay.  And at that time, when they 

were there, are you able to tell us whether you 

did or did not have suspicions about him being 

involved in the Gail Miller at the time they 

visited you?

A I don't know.

Q We're going to go -- or pardon me, if we could go 

to 155678, please.  And this is an envelope of a 
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letter, it's addressed to -- if you will just call 

that out -- Mrs. Larry Fisher, 830 Avenue K North; 

is that where your grandmother lived at the time?

A Yes.

Q And do you know if that's Larry's writing?

A It looks like it, yes.

Q And if we just go to the top left of that document 

it's got a postmark in Winnipeg.  And then if we 

could go to the next page, please.  The next page 

in this document, this is a letter I think dated 

June -- or pardon me, Saturday -- or sorry, 

Thursday, June the 3rd; is that right?

A Something like that, yes.

Q And so at that time, June of 1971, you would have 

been living at your grandmother's house; is that 

right?

A Yes.

Q If we could just go back to 020185, please, and 

this is a letter from Larry to you of May 29th; is 

that right?

A Yes.

Q And just go through, this would be the day after 

he was convicted in Winnipeg, or in Fort Garry.  

It says:

"Hi.  I suppose by now you have heard 
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how my case turned out, well in case you 

didn't I'll let you know.  

As you know yourself that there 

were three charges, well heres how they 

ended up two six and a half year terms 

and a one year term which ends up to 

fourteen so think over that question 

about a divorce and let me know if you 

want one or not."

And then scroll down.  And then he says:

"Linda they just brought me out of the 

whole and into segregation and I still 

feel as if I want to spin out.  

I don't know what is going to 

happen about the two charges back home, 

but all I know is they're going to be 

pretty stiff."

So at that time is it fair to say you would have 

known that he still had some Saskatoon charges; 

is that right?

A Yes, yeah.  

Q And then if we can go to 045229, please, and this 

is a letter from Lawrence Greenberg who was acting 

for Larry Fisher at the time.  Do you remember 

dealing with Mr. Greenberg or hearing about Mr. 
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Greenberg? 

A No. 

Q And it looks like this is a letter to Larry's 

mother, and that's Marcy Fisher; is that right? 

A Yes. 

Q And I believe this letter was given to the RCMP in 

the 1990s by you and it looks as though that 

Mrs. Fisher, Larry's mother, would have written 

the note to you; is that right? 

A Yes. 

Q It says:  

"Linda when you finish this letter burn 

it.  I guess Larry will do his time in 

PA.  I just hope he doesn't get to many 

yrs for the Charges in Saskatoon did you 

hear from Larry.  He hasn't wrote for a 

long time let me know for sure if you've 

heard anything.  I just feel sick from 

this all."  

So that would have been a note that Larry's 

mother had sent to you? 

A Yes. 

Q Do you remember hearing anything in the media, 

either in the news, television news or the radio 

or in the newspaper about Larry Fisher being 
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convicted in Winnipeg? 

A I don't remember. 

Q I'm just going to call up 159724, please, and this 

is an article in the StarPhoenix dated the day 

after Mr. Fisher was convicted and it talks about 

his sentence in Manitoba.  Do you remember reading 

about that or hearing about that at the time? 

A I don't remember. 

Q No?  What about in December of the same year, 

1971, did you become aware that Larry Fisher 

appeared in a court in Regina and was convicted of 

three rapes and an indecent assault? 

A I don't recall, no. 

Q Do you remember hearing anything about it at the 

time? 

A Larry probably wrote and told me. 

Q Okay.  Now if we can go back to your visit to the 

Prince Albert penitentiary, and I think you said 

you went to ask him about the Gail Miller murder; 

is that right? 

A Yes. 

Q And at that time would you have been aware that 

David Milgaard had been convicted of the murder of 

Gail Miller? 

A Yes. 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

03:14

03:14

03:14

03:14

03:15

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15165 

Q And tell us what you thought about that?  Let me 

phrase that a bit better.  This would have been 

shortly after Mr. Milgaard had been convicted; is 

that right? 

A Yes. 

Q And did that give you any comfort, that Larry 

Fisher may not have been involved in the murder, 

or what if any influence did that have on your 

decision to go see him? 

A None I don't think. 

Q Did the fact that somebody had been convicted for 

the murder cause you to think that it must not be 

him? 

A Yes. 

Q But I take it you still had suspicions enough to 

go and see him? 

A Yes. 

Q And I think you told us that Mr. Fisher told you 

that he had not been involved in the murder of 

Gail Miller; is that right? 

A Yes. 

Q And did that satisfy your suspicions or concerns? 

A Maybe a little bit. 

Q After you saw him, did you still have some 

thoughts or suspicions that he may have been 
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involved in the Gail Miller murder? 

A Probably, yes. 

Q Pardon me? 

A Yes. 

Q Now, did you talk to other family members 

throughout the '70s, 1970s, about these concerns? 

A Yes. 

Q And just generally who would you have talked to 

and what would you have said? 

A Pretty well all my family and friends. 

Q And tell us again after you went and saw him in 

Prince Albert, what were your suspicions, what was 

bothering you? 

A That my knife was missing and because of the rapes 

I think. 

Q And what about your accusation that morning and 

his response, how did that figure into your 

thinking at the time? 

A Well, that too, yeah. 

Q And tell us, did his reaction to your accusation 

cause you some concern? 

A Yes. 

Q And tell us about that?  

A Just that he was shocked and, I don't know, scared 

or something and -- 
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Q And so you would have talked to family members? 

A Yes. 

Q And Cliff Pambrun? 

A Yes. 

Q Anita Pambrun? 

A Yes. 

Q Roy Pambrun? 

A Yes. 

Q The Poitras family members, Doris Poitras? 

A Jim, yes. 

Q Pardon me?

A Doris and Jim. 

Q Anybody else that you can think of? 

A Pat, Carol. 

Q That would be Pat Van Aseldonk? 

A Carol Klassen. 

Q Carol Klassen? 

A Yeah.  I don't know.  Lots. 

Q And would you tell people that you suspected him 

of being the murderer of Gail Miller, was it that 

blunt? 

A Yes. 

Q And what kind of reaction did you get from these 

people? 

A Well, they said they wouldn't convict somebody if 
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they didn't have some serious evidence. 

Q Okay.  Did you think at that time about going to 

the police?  Again let's talk 1971 and the years 

that followed.  

A No. 

Q And we know, and I'll get to this in a moment, in 

August of 1980 you went in to see the city police; 

is that correct? 

A Yes. 

Q Prior to that time had you considered -- again 

let's go the early and mid '70s.  Had you 

considered going into the police? 

A To the late '70s?  

Q Yes.  

A Well, I might have considered it, but I had went 

to the StarPhoenix and I looked at the knife and I 

didn't recognize it. 

Q Okay.  When did you do that? 

A I don't know.  Probably the later '70s. 

Q And you went to the StarPhoenix? 

A Yes. 

Q And what did you look at? 

A The picture of the knife in the StarPhoenix. 

Q Okay.  And do you recall seeing a picture of the 

knife? 
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A Yes. 

Q And tell us then what you concluded after looking 

at that? 

A I thought it was a steak knife.  I didn't think it 

was mine. 

Q And did any of the family members or people that 

you talked to encourage you to go to the police or 

not to go to the police? 

A Well, actually they said -- most of the people 

said they thought that because they convicted 

David, that they probably had good evidence that 

he did it. 

Q Did the fact that Mr. Milgaard had been convicted 

of the murder of Gail Miller influence your 

decision not to go to the authorities in the 

1970s? 

A Some, yes. 

Q If the Gail Miller murder had not been resolved, 

in other words, there had been no conviction of 

David Milgaard and it was an unsolved rape and 

murder in 1971, for example, when you went to 

confront Larry Fisher in the Prince Albert 

penitentiary, if at that time you would have known 

that the Gail Miller murder was unsolved, do you 

think you would have gone to the police with your 
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suspicions about Larry Fisher? 

A Yes. 

Q And why do you say that? 

A Because I would have been more sure that it was 

him. 

Q Okay.  Can we take it from that, Mrs. Fisher, that 

the fact that you didn't go in until 1980, would 

the fact that Mr. Milgaard had been convicted, I 

think you said, would have influenced you; is that 

right? 

A Yes. 

Q Would it be a significant factor in your decision? 

A I think so, yeah. 

Q After you confronted Mr. Fisher in 1971, did you 

ever talk to him again about the Gail Miller 

murder? 

A No. 

Q Now, I understand that in the late '70s -- or that 

Mr. Fisher was released on mandatory supervision 

in January of 1980; is that correct, or 

thereabouts? 

A Yes. 

Q And do you remember having a discussion with Mr. 

Fisher prior to his release? 

A Yes. 
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Q And tell us about that discussion? 

A He told me he hadn't gotten any treatment and that 

he thought that he could re-offend. 

Q And where was he when you had this discussion? 

A Probably in Prince Albert. 

Q And can you give us some rough time frame, was it 

shortly before he was released or a year before? 

A It might have been about '76 even.  I'm not sure.  

'78. 

Q And did you have -- and at that time would you 

still have had suspicions about his involvement in 

the Gail Miller murder? 

A Yes. 

Q Did you have any discussions with any prison 

officials prior to his release in January of 1980? 

A Well, somebody came to the house and asked me what 

I thought about Larry getting out and I had said 

that he had told me that he got no treatment and 

that he probably would do it again. 

Q And were you living in Saskatoon at the time? 

A Yes. 

Q And were you with Bryan Wright at the time? 

A Yes. 

Q And I think it was about '77, '78 that you were 

with Mr. Wright, starting in that time frame; is 
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that correct? 

A Yes. 

Q So it would be after '77 or '78; is that correct, 

the time frame? 

A Yes. 

Q And you say -- was it one or two people?  Do you 

remember who came? 

A I think there was two people. 

Q And do you remember who they were there on behalf 

of? 

A No, I don't. 

Q Were they police officers? 

A I don't know.  They weren't in police clothes. 

Q Do you recall if they were with Corrections Canada 

or parole officers or -- 

A I don't know.  They could have been. 

Q What was your understanding at the time as to who 

they were or how they were involved in the system, 

if I can call it that? 

A I didn't know. 

Q Okay.  Now, in March of 1980, within a couple of 

months after Mr. Fisher was released on mandatory 

supervision, he was arrested for the attempted 

murder and rape of (V10) (V10)- in North 

Battleford.  Did you become aware of that at the 
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time? 

A I'm not sure when, but that year, yes. 

Q And if I can just go back, sorry.  When you had 

the discussion with the two people who were 

talking about -- they were asking you questions 

about Larry being released from prison; is that 

right? 

A Yes. 

Q Did you tell those people about your suspicions 

that he may have been involved or that he was 

involved in the Gail Miller murder? 

A No. 

Q Why not? 

A I don't know. 

Q And I think you said you did become aware that Mr. 

Fisher was arrested shortly after he was released; 

is that correct? 

A Yes. 

Q And did you have any discussions with any police 

officers in connection with the (V10) (V10)- 

matter? 

A No. 

Q With the prosecutor in that case? 

A No. 

Q With any defence counsel or anybody on behalf of 
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Larry Fisher? 

A No. 

Q Did you ever talk to Larry Fisher about it? 

A No. 

Q Now, I understand in August of 1980 you went into 

the Saskatoon City Police station; is that 

correct? 

A Yes. 

Q And we have a statement that I'll show you in a 

moment dated August 28th, and does that sound like 

the right date? 

A I think so, yes. 

Q Tell us what prompted you to go in? 

A I think it was probably Larry getting charged, 

David escaping, a flier. 

Q When you say David, you are referring to David 

Milgaard? 

A Milgaard. 

Q Had you been aware, when you went into the 

Saskatoon City Police, or what was your 

understanding of the position that David Milgaard 

was taking with respect to his conviction for the 

murder of Gail Miller? 

A That he was still innocent. 

Q Okay.  And you said something about a flier.  What 
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do you remember about that? 

A Mrs. Milgaard had put out a flier saying that 

David was saying he was innocent. 

Q Okay.  Had you thought about going into the police 

prior to August 28th, 1990? 

A I probably -- probably after the lady was 

assaulted in Battleford I thought about it. 

Q Okay.  And at the time you were in a relationship 

with Bryan Wright; is that correct? 

A Yes. 

Q And he was your common-law spouse; is that a fair 

description? 

A Yes.  

Q And did you talk to Mr. Wright about this? 

A Yes. 

Q And did you confide in him about what you thought 

about your suspicions about Mr. Fisher? 

A Yes. 

Q And did Mr. Wright have a view that he expressed 

to you about whether you should go to the police? 

A He said if I thought -- if I thought there was 

anything, I should go. 

Q Now, at the time that you went in to the city 

police in 1980, I take it you were aware that Mr. 

Milgaard had been convicted? 
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A Yes. 

Q And you were aware that he was saying that he was 

innocent; is that fair? 

A Yes. 

Q Now, do you recall -- do you recall going into the 

police station, do you have a memory of that 

today, of going in? 

A Yes. 

Q And I'll go through the statement with you in a 

moment.  Do you remember, did you have any alcohol 

before you went in? 

A Yes. 

Q And do you remember how many or -- 

A I don't know.  Probably about six beer. 

Q And the statement indicates that you went in at 

four -- or the statement was given at 4:30 in the 

morning.  Does that sound right or do you remember 

what time you went in? 

A I don't know, it would probably -- I think we 

waited a while, so probably -- I don't know, 

around 2:30, three. 

Q So you waited a while at the police station; is 

that right? 

A Uh-huh. 

Q And do you remember how long you had been drinking 
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before you went in? 

A Probably from about -- I'm not sure.  I don't 

know, about eight or something. 

Q And were you nervous about going into the police 

station? 

A Yes. 

Q And when you went into the police station, 

Mrs. Fisher, did you consider yourself to be drunk 

or under the influence or did you feel okay, 

yourself? 

A I didn't consider myself drunk. 

Q Okay.  If I could call up 159712, please.  Let me 

just ask, at the time you went into the police 

station, did you think that -- and I think you 

said it was beer that you had before you went in? 

A Yes. 

Q Did you think that your consumption of beer 

influenced your recollection of events at all? 

A No. 

Q If we could call up -- this is a newspaper 

article, it's actually dated August 28th, 1990 

(sic) from the StarPhoenix -- 

MR. ELSON:  '80. 

BY MR. HODSON:

Q Sorry.  That's about the sixth time.  1980.  And 
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this is the date that your statement is dated.  

Now, I believe this newspaper may have been 

published sort of later in the day that you went 

in, I think you went in at 4:30 a.m. on the 28th, 

I think at the time the StarPhoenix was 

distributed in the afternoon, but in any event, it 

talks about:  

"Members of the Saskatoon police force 

have been issued photographs of 

convicted murderer David Milgaard, 36, 

of Langenburg, who escaped while on 

leave from Stony Mountain penitentiary 

Friday." 

And I think the date of that was August 22nd, and 

I know that there are other news reports around 

and prior to this time, Mrs. Fisher, talking 

about David Milgaard's escape, and I think you 

told us, but do you have a recollection, prior to 

going into the police on the morning of August 

28th, 1980 of hearing about the fact that David 

Milgaard had escaped? 

A I think so, yes. 

Q And did that influence your decision to go in at 

that time? 

A Probably, yes. 
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Q And in what way? 

A Well, he was still escaping and saying he was 

innocent. 

Q Okay.  So that -- and I take it this was, like, 

six days, five or six days before you went in, so 

is it fair to say that would have been a factor in 

your decision to go in? 

A Yes. 

Q Next if we could call up 159706, and this is a 

document, there's no date on it, but it talks 

about a reward, it says:  

"A total $10,000 reward is offered to 

any person or persons, able to provide 

information that will exonerate David 

Milgaard, convicted on circumstantial 

evidence, of the murder of Gail Miller, 

in Saskatoon, Saskatchewan, on January 

31st, 1969.  

David has spent over 11 years 

in prison, where he presently remains.  

His family, who pledge this money, 

believe David is innocent and that 

justice must prevail!  If you know 

anything, it may help.  Please write or 

send your name and phone number to us."
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And then there's an address.  You had talked 

before that you had heard about a flier or 

reward.  Is this the flier? 

A Yes.  

Q Is it similar to the flier you received? 

A Yes. 

Q And was it delivered to your house or do you 

remember how you received it? 

A I think so. 

Q And the fact that there was a reward, Mrs. Fisher, 

was that an influence, did that influence your 

decision to go in?

A Probably some, yeah. 

Q And the fact that the Milgaard family was saying 

that David Milgaard was professing his innocence 

and looking for information, would that have 

influenced your decision to go in? 

A Yes. 

Q Now, this talks about contacting a box number in 

Manitoba.  Did you ever contact -- 

A No, I went to the police. 

Q And why did you decide to go to the police rather 

than contact? 

A Because if there was anything to my suspicion, I 

figured the police would deal with it. 
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Q So let's go back to August 28th, 1980, and I'll go 

through your statement, but generally tell us how 

you were treated by the police officers?  Was 

there more than one who you dealt with? 

A Yes. 

Q And how were you treated by the officers? 

A In 1980?  

Q Yes.  

A Good. 

Q And did Bryan Wright go in with you or did you go 

in alone? 

A He came in with me, but I gave my statement alone. 

Q And do you remember what you would have said to 

the police when you went in? 

A I have some information. 

Q And about -- did you tell them about what crime or 

the names? 

A Yes, yes. 

Q And would you have said the Gail Miller murder? 

A Yes. 

Q Would you have mentioned David Milgaard do you 

think? 

A Yes, I think so. 

Q How long do you think you spent at the police 

station; do you recall? 
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A About two hours. 

Q I'll call up 025417 and this is a copy of the 

handwritten statement.  Linda, is this your 

signature in the bottom right-hand corner? 

A Yes. 

Q And we've heard evidence from an Inspector Ken 

Wagner.  Do you remember Inspector Wagner? 

A No. 

Q I believe he was the officer who took down the 

statement.  Do you remember one officer taking the 

statement? 

A Yes. 

Q And tell us as best you can, did you tell your 

story and then did he ask questions or how did the 

interview go? 

A I think I told my story and he wrote it down. 

Q And did you think that he took you seriously, did 

you form any impression at the time? 

A Yes. 

Q If we can go to the third page, and again that's 

your signature at the bottom right? 

A Yes. 

Q If we could then call up 103521, please, and this 

is simply a handwritten -- pardon me, a typed 

version of the August 28th, 1980 statement, and 
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I'll go through this with you.  Go to the first -- 

that would have been your address and date of 

birth at the time; is that correct? 

A Yes. 

Q And 4:30 in the morning, that sounds right does 

it? 

A Yes. 

Q And then it goes and gives some details here, the 

date of your marriage, and I think you later 

corrected that, is that right, it was December 

16th? 

A Yes. 

Q '67? 

A Yes. 

Q Actually, if we can go back to the written 

statement, the handwritten statement says 1967, 

December 14th, so I think -- was it December 16th 

was the -- 

A Yes. 

Q And then you went on to describe living at 329 

Avenue O South and then go on to talk about the 

Cadrain family, and I think you later corrected 

that to 324; is that right?  Do you remember that? 

A Yeah. 

Q You told the police, though, that at the time of 
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the murder you lived in a house occupied by the 

Cadrains? 

A Yes. 

Q On Avenue O? 

A Yes. 

Q And then you say here:  

"David Milgaard was convicted of that 

murder and was to have come to our house 

that morning.  He apparently knew the 

Cadrain family who lived upstairs in 

that house.  We lived in the basement 

suite." 

And how is it that you knew that? 

A Probably from Pat. 

Q And that was Pat Van Aseldonk? 

A Yeah. 

Q And was that what you told us a bit earlier today, 

about talk in the neighbourhood? 

A Yeah. 

Q Back in '69? 

A Yes. 

Q So you would have known -- you didn't have 

personal knowledge that he was there I take it? 

A No. 

Q But you knew from others that he was supposedly 
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there the morning of the murder? 

A Yes. 

Q Is that fair? 

A Yeah. 

Q And then you say:  

"The police have never talked to me 

about this murder." 

And you had told us earlier today, Mrs. Fisher, 

that you had talked to the police?  

A Yeah.  I probably forgot. 

Q Okay.  So if we could just scroll down, it says:  

"I divorced Larry two years ago while he 

was serving time for rape.  He has been 

involved in several cases of rape.  The 

last time was last March in North 

Battleford when he slashed a 56 year old 

woman and raped her while he was out of 

prison on parole.  I think he is back in 

jail now."  

And I think you told us earlier this incident 

with (V10) (V10)- in North Battleford, would that 

have been a factor that influenced you to go into 

the police? 

A Yes. 

Q And then it says:  
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"Something has been bothering (me) about 

the murder ever since it happened." 

If I can pause there.  Those would be the words 

-- do you have any reason to dispute the words 

that Inspector Wagner wrote down and you signed?  

Let me just back up.  I'll ask you to explain 

this, but just as far as what was written down 

and what you signed at the time, do you accept 

that he would have written down your words and 

you signed it or do you have -- do you take issue 

with that? 

A Well, I mean, from the time it happened, I mean, 

the only -- the shock was what was -- 

Q Sorry, maybe --

A It should have been maybe put a little bit 

different. 

Q Let me back up, and we'll go through this 

statement and I'll ask you questions about what 

you mean by various things, but as far as at the 

time when you went and spoke to Inspector Wagner, 

told your story, he wrote out a statement and you 

signed it; is that right? 

A Yes. 

Q And did you expect to hear back from the police? 

A Yes. 
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Q And did you expect to give more detailed 

information? 

A Yes. 

Q So at the time you gave this statement, and again 

my question was are you satisfied, is there 

anything in this statement -- and you've read it 

over since then on a number of occasions; have you 

not?  

A (Nods head).

Q And I'm just wondering, is there any reason for 

you to think that the words may not have been 

written down correctly as to what you said at the 

time? 

A Yes.  Well, I'm not sure what I said at the time 

now. 

Q Okay.  Why don't we go through the statement and 

maybe that will assist.  So here you say:

"Something has been bothering (me) about 

that murder ever since it happened.  I 

should have come forward long ago."  

So the first part, is that accurate? 

A Well, ever since Larry was charged, I think that 

that's when I would have -- 

Q Okay.  

A Yeah. 
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Q So -- and I think you told us earlier this 

afternoon that, and please correct me if I'm 

wrong, that the first time that it started to 

bother you, that is, Larry Fisher's connection to 

the Gail Miller murder, was when you learned he 

had been charged with rape in Winnipeg? 

A Yes. 

Q And then it says:  

"I should have come forward long ago."  

Why did you say that? 

A Well, I should have come -- well, I figured I 

should have because of what was going on, that if 

I had came home, somebody could have looked at it 

earlier. 

Q And I may have asked this, and I apologize to ask 

it again if I have, but what were your reasons for 

not coming forward earlier than this statement? 

A I don't know.  Probably because most people 

thought that the court wouldn't have made a 

mistake.  I think that was the basic reason why I 

never came forward. 

Q Okay.  Anything else that you can think of that 

you haven't already told us? 

A No.  No, no.

Q Then it goes on to talk about:  
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"The day of the murder or the day after 

I found my paring knife missing."

And you've been asked about this on a number of 

occasions subsequent; can you tell us what you 

meant when you said:

"The day of the murder or the day after 

I found my paring knife missing."?

A Oh, I don't know, that was probably just the way 

he put it.  It was at noon the day of the murder 

that I found my paring knife missing.

Q Did you -- when you said:

"The day of the murder or the day after 

...",

were you referring to the Friday at noon 

following?

A Yes.

Q Okay.  And I believe I read something, did you 

think that the murder may have taken place the 

night before, or did you know?

A The night before, I thought.

Q Okay.  So when you said:  

"The day of the murder or the day after 

..."  

you were talking about noon-time, the first 

noon --
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A After dinner.

Q -- or the first morning following; is that fair?

A Yeah.

Q And when those words were used in your statement, 

and again we know that the murder took place on 

the morning of Friday, January 31, 1969, when you 

made that statement were you intending to say that 

'either on the Friday or the Saturday after I 

found my paring knife missing'; is that what you 

intended with that statement?

A I meant on the Friday.

Q Okay.  And then you say:

"Larry and I were not getting along well 

and I said to him, "you probably killed 

that nurse.""  

And again, do you have a recollection today of 

the words that you would have used that morning, 

or generally or specifically do you know the 

exact words you used?

A Probably not.

Q Okay.  Do you remember if you referred to 'killed 

that nurse' or 'killed that girl' or are you able 

to say?

A Yes, 'that girl', I probably would have -- I could 

have said 'girl', I could have said 'nurse', I'm 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

03:42

03:42

03:42

03:43

03:43

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15191 

not sure.

Q Okay.  And then it says:

"He went very pale but at that time I 

didn't think any more of it."  

And I think that's what you told us this 

afternoon; is that correct?  

A Yes.

Q At least until Winnipeg --

A Yes.

Q -- you didn't.  And then it says:

"It has been bothering me ever since, 

especially when Larry started raping 

women."

A Yes.

Q And would that be a reference to Winnipeg, when 

you found out?

A Yes.

Q And is it fair to say that you didn't know that 

Larry started raping women until, I think you told 

us, until September or after September of 1970; is 

that right?

A Yup, that's -- 

Q And so you told us earlier today that it started 

to bother you when you learned that Larry had been 

arrested for raping women; is that fair?
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A Yes.

Q Next page.  You describe the missing knife as 

follows:

"It was a short handled ordinary paring 

knife with a smooth blade, about 4 

inches long.  The handle was wooden and 

brown colored.  I have never found that 

knife."

And, again, I think that's what you told us this 

afternoon, is that right?  Is that a fair 

description of the knife?

A Yes. 

Q And then it says:

"I have spoken to Dr. McGettigan about 

this matter being on my mind."

Who was Dr. McGettigan?

A The family doctor.

Q And do you remember what you had discussed with 

him?

A Probably, if they could, if they could make a 

mistake in Court and stuff, and if there could 

have been anything wrong with it, and that kind of 

thing.

Q And why; would there be a reason you would be 

talking to your family doctor about this?
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A Well I think that's when David was already sayin' 

he was innocent and, I don't know, I was probably 

upset about it.

Q And so were you confiding in Dr. McGettigan 

because he was your doctor and you were looking 

for some help?

A Yes.

Q Okay.  And would you have talked to him on more 

than one occasion?

A Probably not.

Q Okay.  

A Probably just that once.

Q And do you remember what he said to you?

A He said "no, if there was a coverup over anything 

it would be ...", I think he thought it was a 

different girl, umm -- 

Q A different murder?

A Yeah, yeah.

Q Okay.  And then it says:

"Larry was never questioned about this 

case."

If I can pause there, and I take it that was your 

understanding at the time?

A Yes.

Q And so is it fair to say that you would not have 
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been aware, at that time, about the fact that the 

police interviewed him at the bus stop?

A Yeah, or I could have forgotten about it.

Q Okay.  So either you didn't know about it or, if 

you did, you forgot about it?

A Yes.

Q And then it says:

"I had a feeling that Milgaard was 

innocent of the time."

And I think it should be 'of the crime', and is 

that what you felt at the time?

A Yes.

Q And, tell us, what caused you to think that?

A Because of my suspicions of Larry, I think.

Q Did you know anything about, at this time, did you 

know anything about the evidence that had been 

presented at David Milgaard's trial?

A Umm, probably not much, no.

Q And so when you said:

"I have a feeling that Milgaard was 

innocent of the crime.",

would that be because you thought Larry Fisher 

had committed the crime, and that if Larry Fisher 

committed the crime David Milgaard didn't; is 

that -- 
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A Yes, that's right.

Q And so do we take it, from that, that there was 

nothing -- or tell me; was there anything that you 

knew at the time about the case against David 

Milgaard, other than Larry Fisher and your 

suspicions, that caused you to think that he was 

innocent?

A No.

Q Okay.  And then you say:

"I don't know Milgaard.  I have never 

seen him."

And then go on to say where you are working, and:

"I will be home until Sunday Aug. 31 if 

the Detectives wish to see me."

And, I think you touched on this, but did you 

expect to hear back from the police?

A Yes.

Q And what caused you to think that?

A Well I thought they'd question me about -- a 

little more in depth.

Q And were you prepared to provide them with any 

information they asked for?

A Yes.

Q And were you prepared, at the time, to cooperate 

with them fully?
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A Yes.

Q Do you recall any discussion with the officer who 

took your statement about whether or not they 

would be getting back to you?

A Well, just -- just -- I told him where, I would be 

at home, and when they could get ahold of me, so I 

-- 

Q Sure.  Why don't we call up 106701, please.  And 

this, Mrs. Fisher, is the police report that 

Wagner prepared the morning right after he met 

with you, and Inspector Wagner was the fellow who 

took your statement, and this is the report.  You 

may not have seen this, do you remember seeing 

this at some later point, you may have been shown 

it?  

A No, I don't think I have seen that.

Q Okay.  Anyway, these are Inspector Wagner's words 

where he writes down a report about his meeting 

with you, and he says:

"She related to me that she had 

something on her mind for the last 10 

years, that has been bothering her, and 

that she wished to speak to someone 

about it, in case it was of any 

importance."
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And does that sound accurate, that would have 

been accurate, is that right?

A Yes.

Q And then it goes on to say:

"She then referred to the murder in 

question, and advised that she feels 

David Milgaard whom she has never met, 

and does not know, did not commit this 

murder, that he was serving time, for, 

and was convicted of, but that instead 

that it was her former husband that 

committed this murder."

And then talks about living in the basement.  At 

that time, on August 28th, 1980, was it your 

belief that he had committed, that Larry Fisher 

had committed the murder, or that he was a 

suspect?  

A Well I thought, if David was innocent, Larry 

committed it. 

Q Okay.  So at that time, as far as the strength of 

your belief at that time, again help us out, was 

it 'I think he's a suspect' or 'I think he did 

it', talking about Larry?

A A suspect, well, a suspect.

Q It says here:
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"... instead that it was her former 

husband that committed this murder."

And I think -- are you able to say?

A Umm, well I figure he -- I figured he was capable, 

after the lady in North Battleford, I mean I 

really figured he was capable of doin' it.

Q Okay.  But when you went into city police in your 

mind did you think, 'yes, I think Larry Fisher 

killed Gail Miller'?

A Yes.

Q That was your thinking at the time?

A Uh-huh, uh-huh.

Q Okay.  If we could scroll down, and then talks 

about the Cadrains and that Larry Fisher later 

started committing rapes and harming women in 

Winnipeg and in various parts; do you remember 

whether or not you told him that he had committed 

rapes in Saskatoon or not?

A I -- I don't know if I did or not.

Q Okay.  

A I don't remember.

Q And has been in and out of jail ever since, got a 

divorce, and then again talked about the (V10) 

(V10)-.  Then Inspector Wagner says:

"This woman seems quite sincere.  She 
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had a slight order of alcoholic beverage 

on her breath, but was sober."

And, again, that's Inspector Wagner's assessment, 

and I think you've told us, when you went in, did 

you believe you were sober at the time?

A Yes.

Q And then it says:

"In view of this development, I decided 

to take a statement from her, and she 

was advised that the investigating 

officers that handle the original case, 

would no doubt be in touch with her, to 

obtain further information from her, and 

probably could enlighten her on the 

case. to clear her mind."

And:

"I advised her that it would be better 

if the investigating officers did it, 

since I myself was not that familiar 

with the case, since I was not directly 

involved in it at the time."

So it appears from this report, and I think we 

heard from Inspector Wagner last week, that he 

may have told you that someone would be following 

up with you; is that possible or do you remember 
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that?

A I don't remember it, but he may have. 

Q And then it talks here about:

"... and probably could enlighten her on 

the case. to clear her mind."

Were you looking at the time, Mrs. Fisher, for 

some evidence that maybe Larry Fisher had not 

committed the murder?

A Yes.  Either way I wanted to know.

Q And so I think you've told us you started having 

suspicions in 19, late 1970-early 1971, and at 

this date you still had -- you were still 

troubled; is that fair?

A Yes.

Q And is it fair to say that you were looking for 

someone to either say 'yes he did it' or to 

satisfy you that, no, he didn't?

A Yes, that's -- 

Q And is that the reference here about to clear your 

mind; is that what that may be referring to?

A Yes.

Q Okay.  After your meeting with Inspector Wagner on 

August 28th, 1980, did you ever talk to another 

member of the Saskatoon City Police Service about 

the Gail Miller murder or your suspicions about 
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Larry Fisher?

A Oh, that was quite a bit later. 

Q Okay.  Was that -- and who was that?

A Umm, that was after 1990 I think, Mr. Pearson, 

Mr. Williams.

Q Okay.  Sergeant Pearson is with the RCMP; do you 

recall that?

A Yes.

Q Upon -- and my question was the Saskatoon City 

Police?

A No.

Q Okay.  So let me ask it again.  After you talked 

to Inspector Wagner on August 28th, 1980 did you 

ever, again, talk to a member of the Saskatoon 

City Police Service about the Gail Miller murder 

and your suspicions about Larry Fisher?

A No.

Q And I will ask you some questions about 

Mr. Pearson and Mr. Williams later.  After you 

left the police station on August 28th, 1980 did 

you feel better about going in?

A I don't know, I -- I think so.

Q Did you feel relieved?

A Yeah.

Q Why?
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A Because then they could check it out.

Q And did you have any expectation as to what would 

happen with the information you gave them?

A Well I just thought they'd look into it.

Q And at some point, again after August 28th, 1980, 

did you think about making inquiries to find out 

what might have happened?

A No.

Q Did you make any assumptions about what may have 

happened, of what the police may have done with 

your information?

A No.

Q Did you continue to have suspicions that Larry 

Fisher was a suspect or may have committed the 

Gail Miller murder?

A I probably was still a little suspicious.

Q Did you take any comfort from the fact that you 

went into the Saskatoon City Police and made a 

statement and didn't hear anything further; did 

that cause you to change your thinking at all?

A Maybe some, yes.

Q And tell us how?

A Well, I was just relieved that nothing else 

happened.

Q Okay.  Did you -- the fact that you didn't hear 



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

03:54

03:55

03:55

03:55

03:55

Linda Fisher
by Mr. Hodson

Vol 76 - Monday, September 26th, 2005

 Meyer CompuCourt Reporting 
Certified Professional Court Reporters serving P.A., Regina & Saskatoon since 1980

Central Booking - Call Irene @ 1-800-667-6777 or go to www.compucourt.tv

 Page 15203 

anything from them, did you make any conclusions 

in your mind, or any assumptions about whether or 

not Larry Fisher may have been involved in the 

Gail Miller murder?

A Well I think I kind of let it go a bit then, yes.

Q Okay.  Did you think that, if he had been 

involved, you would have heard something?

A Yes.

Q And did you think that, since you hadn't heard 

anything from the Saskatoon City Police, that 

maybe he wasn't involved?

A I was hoping, uh-huh. 

Q Okay.  When you say you were hoping?

A That he wasn't.

Q That he wasn't involved.  Did you ever consider 

contacting the Saskatoon City Police about, I mean 

after you went in in August of 1980, to find out 

what they did?

A No.

Q Now we know that your next contact with 

authorities would have been I think in March of 

1990, does that sound right, Sergeant Pearson and 

Eugene Williams?

A Yes.

Q And I think, shortly before that, you were 
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contacted by Joyce Milgaard and Paul Henderson; is 

that correct?

A Yes. 

Q And so from the time, let's go August 28th, 1980 

until March of 1990 when you hear back from 

Mrs. Milgaard and the authorities, during that 

time frame did you continue to talk about your 

suspicions with other people, your suspicions 

about Larry Fisher?

A Not so much any more I don't think.

Q Had you put it behind you a bit?

A Yes.

Q And was that because you had gone in to see the 

police?

A Yes.

Q If we could call up 159890, please.  And this is 

an advertisement that appears to have run in The 

Saskatoon StarPhoenix at least on March 26, 28, 

29, 30, 31, and April 2nd.  It says, 'Linda 

Fisher.  Would anyone knowing the recent 

whereabouts of Linda Fisher (who was married in 

1969 to Larry Fisher) and has a daughter, Tammy, 

please contact Box 410C, StarPhoenix.  The 

advertiser has important information which may be 

to her advantage and is anxious to contact 
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Mrs. Fisher as soon as possible.  Her last known 

address was in Saskatoon.'

Now do you remember seeing that 

in The StarPhoenix at the time?

A Yes. 

Q And where were you living at the time?

A Umm, on Avenue E.

Q In Saskatoon?

A Yup.

Q And do you remember whether or not you were in -- 

your name was in the phone book?

A I'm not sure whether mine or Bryan's the phone was 

under.

Q And were you going by the name Linda Fisher, --

A Yes.

Q -- had you kept your -- 

A Yes. 

Q And you've kept the name Fisher right till today; 

is that right?

A Yes.

Q And at the time, again 1993, had you taken any 

steps or efforts to preclude people from finding 

you?

A No.

Q Now, when you saw this in the newspaper, tell us 
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what you thought and what you did?

A Well I thought it might be one of Larry's victims, 

and I think we wrote, but we gave them the box 

number instead of the address.

Q Okay.  If I can call up 213943, please, and go to 

page 3.  If we can just -- this is March, can't 

see it very well, but March 30, 1983 to The 

StarPhoenix.  That's the box number in the ad, and 

then in the top corner it says, 'L. Fisher, Box 

276, Cando, Saskatchewan'; is that right?

A Yes.

Q And would that have been a box number that you had 

in Cando?

A Yes.

Q And then if we can go to page 5 of this, please, 

ending in 48.  And I think this is a letter March 

27th, 1983.  It says, 'Gentlemen:  I am writing in 

regard to the ad you placed in the Saturday, March 

26th edition of The StarPhoenix.  I am wonder who 

you are, why you want to get in contact with me, 

and what is it all about.  You can contact me at 

this address', and then you gave a box number; is 

that correct?

A Yes.

Q And it's signed 'Linda Fisher'.  Did you write 
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this letter?

A No.

Q Who wrote it?

A I don't know.  Maybe one of my sisters.

Q Was it written on your behalf?

A Yes.

Q Okay.  And was there a reason you didn't want to 

write it?

A They probably had better writing than me.

Q Okay.  And so, at the time when you wrote this, 

you thought it was one of Larry Fisher's victims; 

is that right?

A Yes.

Q And then, if we could go to page 213946, this is a 

letter; and do you recognize that as Bryan 

Wright's handwriting?

A Yes.

Q And was he your common law spouse at the time?

A Yes.

Q And it says, "To whom it may concern regarding the 

advisement in The StarPhoenix re Linda Fisher.  

You may contact me at 382-8167, Bryan, for further 

information as I am her common law husband I would 

like to know more about this matter and if she 

will need a lawyer, etc. Sincerely yours, Bryan.'  
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And do you know if Mr. Wright wrote that letter on 

your behalf?

A Yes.

Q And then again go to 213948.  And that's Bryan's 

writing, is it, to the same box address?

A Yeah, it could be.

Q And then if we can go to 213943, please, and this 

is a letter to Peter Carlyle-Gordge in Winnipeg; 

do you know whose writing that is?

A No.

Q If we can go back to 213947, please.  There's some 

handwriting at the bottom, here, and it looks like 

directions to Cando, is that right, Wilkie, 

Luseland; would you know what that, any of that, 

refers to?

A No.

Q Do you remember talking to Peter Carlyle-Gordge in 

1983, or being aware that someone wished to talk 

to you about the David Milgaard case?

A Umm, not the Milgaard case, no.

Q Okay, or about Larry Fisher?

A Umm, yeah, I think -- I think we did hear 

something but I don't remember what it was.

Q Did -- do you remember if Bryan dealt with a 

Mr. Carlyle-Gordge?
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A He could have, yes.

Q And I believe, and we will be hearing more 

evidence on this, but I believe at the time 

Mr. Carlyle-Gordge was interviewing a number of 

people, telling them he was looking at a book on 

the David Milgaard story, and there is also some 

evidence that he may have been assisting Joyce 

Milgaard at the time; does any of that assist your 

memory at all?

A Umm, I don't remember.

Q Okay.  At this time, 1983, I take it you responded 

to the advertisement; is that fair?

A Yes.

Q Would you have discussed your suspicions about 

Larry Fisher with Mrs. Milgaard if she would have 

asked you at that time?

A Yes.

Q And if Mr. Peter Carlyle-Gordge had talked to you 

as a writer, or as assisting Joyce Milgaard, would 

you have talked to him about your suspicions about 

Larry Fisher?

A Umm, I don't know.  I don't know.  Maybe, if he 

just said he was writing a book, I wouldn't want 

to be involved. 

Q Okay.  If he was looking into the case would you 
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have told him your concerns?

A Yes.

Q If we could call up 213627.  This is a letter 

October 12th, 1983 from Mr. Tony Merchant, who was 

the lawyer at the time for David and/or Joyce 

Milgaard, to a process server in Calgary, and this 

was a little later in 1983, and looking to find 

you, who it says:  

"Linda Fisher.  In 1969 she lived at 334 

Avenue O South, Saskatoon, Saskatchewan.  

She married Larry Fisher who is 

presently in prison for a rape charge."

Do you have any recollection of being contacted 

by Universal Process Servers or Tony Merchant at 

the time?

A No.

Q And again, October of 1983, where would you have 

been living at the time?

A Umm, '83?  I might have been living on Avenue E, 

but not in the -- in the -- at 1340, it would have 

been 1329 or 13 -- 

Q In Saskatoon?

A Yeah.

Q And were you working at the time; do you remember?

A In '83?  Yes.
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Q Do you remember where you were working?

A Probably for ASL Paving.

Q Okay.  If we could call up 011984.  This is a 

document December of 1984, it's a Community 

Assessment Form for Larry Fisher.  And so this 

would be, just to give you some assistance, 1984, 

so this would be about four years after you went 

into the city police and about five years after 

you and Mr. Fisher were divorced.  Okay?  And if 

we can just go down to the bottom, it talks about 

going to the Fisher household on December 19th, 

'84 to discuss plans for family visiting; do you 

remember this occasion, someone from Parole 

Services?

A Maybe -- 

Q Maybe we'll go to the next page, there's just a 

part here I can show you, it looks like it's C.A. 

Borody and Ms. G. Thompson; do those names ring a 

bell?

A No.

Q If we could just go back to the top of the page.  

And I think what this talks about is your daughter 

Tammy, who would have been 16 at the time, going 

in to visit Larry Fisher in prison; do you 

remember discussions about that?
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A No, I don't remember.

Q And then it says:

"Mrs. Fisher stated during the course of 

the interview that she is not concerned 

for her welfare, her daughter's welfare, 

and her mother-in-law's welfare.  She is 

very concerned about the population in 

general should her husband be released.  

She also stated that in her estimation 

her ex-husband needs long term 

psychiatric care.  She sees his crimes 

escalating in violence and believes that 

next time he could quite possibly kill 

someone."

Do you have a recollection of telling the parole 

people that information?

A No, I don't really remember it.

Q And does that, again having read that, does that 

sound like something you would have said at the 

time; is that what you thought at the time?

A Yes.

Q And it -- there is no mention in here about the 

Gail Miller murder; do you know whether you would 

have mentioned that to them at the time, your 

suspicions?
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A Probably not.

Q And, if not, why not?

A I don't know.

Q I'm done with that document.  Now again, Mrs. 

Fisher, I just wanted to ask you a couple 

questions about some of the late '70s-early 1980s, 

and you have been questioned about this subject on 

a number of occasions, in particular at Larry 

Fisher's trial, and relates to your alcohol use in 

the '70s and '80s.  And can you tell me generally, 

again, did you have, in the '70s or '80s, did you 

have a problem with alcohol at some time in those 

two decades?

A Yes.

Q And about when did it start?

A Probably about '72. 

Q '72?  And did it continue into the '80s?

A Yes.

Q And, at some point, did you join Alcoholics 

Anonymous?

A Yes.

Q And do you remember when that was?

A I think it was around 1988.

Q And since 1988, in the last 17 years, can you tell 

us approximately how many drinks, alcohol, liquor, 
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you've had since then?

A Oh, I don't know, maybe four or five. 

Q Okay.  

A Five or six.

Q So, in the last 17 years, four or five drinks?

A Uh-huh.

Q Do you have a problem with alcohol today?

A No.

Q Have you had a problem with alcohol for the last 

17 years?

A No.

Q If we can just talk about some of the statements 

that family members have given us, and I think 

you've told us that certainly in the '70s and 

sometimes in the '80s you talked to a lot of 

people in your family about your suspicions about 

Larry Fisher?

A Yes.

Q And I think, and please correct me if I'm wrong, 

probably more so in the '70s than in the '80s; is 

that fair?

A Yes.

Q And were you aware that, amongst family members, 

that this subject came up from time to time?

A Yes.
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Q And your Uncle Clifford and Uncle Roy would have 

talked about it as well?

A Yes.

Q And Doris Poitras and Jim Poitras?

A Yes.

Q And Herb Poitras and Sylvia?

A Yes.

Q And, again, it would be the topic of discussion?

A Yes.

Q Did any of those people express a view to you 

about whether they had suspicions that Larry 

Fisher was involved in the Gail Miller murder?

A Not really, no.

Q If we can call up 035786, please.  And this is a 

1993 interview that the RCMP had with Doris 

Poitras.  You know -- I'm sorry, is it, how do you 

pronounce it, is it Poitras?

A Poitras.

Q Poitras?  And let me just check, Doris is your 

aunt, is that right?

A Yes.

Q And so she is the sister to Cliff and Roy Pambrun; 

correct?

A Yes.

Q And she's married to James Poitras?
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A Yes.

Q And James' brother is Arnold Poitras?

A Yes.

Q James' other brother is Herbert Poitras?

A Yes.

Q Who used to be married to Sylvia Poitras who's 

Larry Fisher's sister; is that correct?

A Yes.

Q All right.  So if we go to page 035785.  Would you 

have had discussions with Doris present, or to 

Doris, where you expressed concerns about your 

suspicion of Larry Fisher?

A Yes.

Q And, again, this is an RCMP officer's note in 1993 

when they interviewed Doris and it says, 'Doris's 

suspicions in relation to Larry Fisher's alleged 

responsibility for the murder of Miller flow from 

the following points.  First, she has known Larry 

Fisher nearly all of his life and has never liked 

or trusted him.'  Scroll down.  It talks about 

reading the book When Justice Fails, scroll down.  

'Doris could not offer any other evidence which 

would implicate Fisher.  Both she and James 

implied that there were other victims of Larry 

Fisher but they would not disclose the identities.  
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In addition, Doris offered the following', if you 

go to the next page, and it talks about discussing 

with Arnold Poitras Larry and her theories with 

Arnold as well as others.  Down at the bottom it 

says, 'she has discussed Larry with Linda but 

Linda never told her at any time that Larry came 

home the morning of January 31, 1969 with blood on 

his clothing.'

And you will see that in some 

other reports, Mrs. Fisher, do you have any 

recollection of ever seeing Larry Fisher come home 

the morning of January 31, 1969 with blood on his 

clothing?

A No. 

Q Did you ever tell anybody that you saw that? 

A No. 

Q And page 035781, and the RCMP say:  

"It is apparent from speaking to Doris 

that she and others from her immediate 

family and friends, (including Arnold), 

have discussed this topic a great deal."

Is that fair, you would agree with that? 

A Yes. 

Q Go to 056651, and that's part of doc ID 056639, 

and just down at the bottom, paragraph (ii), and 
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this is an RCMP report of Mr. Pearson, but it 

says:  

"On 91 Dec 13 a call was received from 

S/Sgt. Bertrand of Saskatoon City 

Police, who indicated that a Crime 

Stoppers tip had been received from an 

anonymous female, stating that Herb 

Poitras had picked up Larry Fisher on 

the morning of the murder and that 

Fisher had blood on his clothes.  The 

caller went on to say that Poitras and 

Fisher went back to Fisher's residence 

and Larry burnt his clothing."  

Are you able to tell us if any of that happened? 

A Not that I know of. 

Q Did you have discussions with Herb Poitras about 

your suspicions about Larry Fisher? 

A Not Herb.  Doris said that Herb had seen Larry 

with blood on his clothes at one time, but that 

was in North Battleford. 

Q And that was -- in North Battleford? 

A Yes. 

Q But as far as around the time of the Gail Miller 

murder, to your knowledge was Herb Poitras at your 

house that morning or was he with Larry? 
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A No. 

Q If we can go to 285242, please, this is a taped 

statement that the RCMP took in October of 1999, 

and this was part of their investigation in the 

prosecutor of Larry Fisher, from a lady named Rose 

Cote who lived in Plenty, Saskatchewan, and she 

talks about knowing you in Cando in I think 

1986-'87.  Do you remember Rose Cote?  

A I don't remember her, but yeah, I probably -- I 

remember the Cotes.  I don't remember her 

personally. 

Q Okay.  And it looks as though -- and the officer 

asks:  

"The reason why we are here today, is 

uh, you made a phone call to the 

Detachment here in Saskatoon." 

And she says:  

"I phoned in and told them that I knew 

Mrs. Fisher and what she had told my 

ex-husband and I when we were at her 

place for coffee one night in Cando."

And next page, and then she goes on to describe 

the conversation:  

"We, we had met through some friends of 

ours.  And uh, um she seemed like a very 
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nice lady.  And we were invited out 

there for coffee and we went.  And the 

more we got to know her the more I began 

to like her.  And then she started to 

confide in me.  And that's when she - 

started opening up and saying to me 

that, her husband - she believed 

committed a murder.  And that uh, he had 

come home one night, he was all in 

blood.  And uh, that she had been 

missing a parring knife from her drawer, 

when she went to peel potatoes.  But 

when he came home, that knife was in his 

hand and it was all bloody and so was 

he.  She asked him what he was doing?  

And he said he had been hunting, and she 

called him a liar.  This is what like 

she told me."

Again, do you recall telling anybody that 

information, Mrs. Fisher? 

A Well, part of it, about the paring knife maybe 

being missing. 

Q Would you have told the story -- or the version of 

events that you've told us today about the morning 

of the murder, is it possible you would have told 
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her that? 

A Yes. 

Q And this part about him coming home with blood and 

holding the knife in his hand? 

A No. 

Q Again, have you ever told anybody that? 

A No. 

Q And again the next page, just for the record, she 

says that this was in '86-'87, somewhere in there.  

If we could call up 034536, and 

this is a report in 1993 when the RCMP interviewed 

your doctor, Dr. McGettigan, and if you can go to 

page 034538, and I think at the bottom it just 

says -- scroll up a bit, please, one line, it 

says:  

"Dr. McGettigan does not recall Linda 

ever saying anything about the Miller 

murder, however, there is an entry --"

And it's got August 12th of '88, 

"-- made on her chart by Dr. McGettigan 

in the words:  "This is the wife of the 

guy who is suspected in the Milgaard 

murder."  Dr. McGettigan could not 

recall why he made this note." 

And again, I think you had told us earlier that 
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you would have talked to Dr. McGettigan about 

your concerns? 

A Yes. 

Q Do you think that was before you went into the 

Saskatoon City Police in 1980? 

A I don't even know. 

Q Now, do you have -- if we can call up 179141, and 

this is a memorandum, I believe it's from David 

Asper to his file, December 12th, 1991, and he 

says:  

"I received an anonymous telephone call 

from a male caller on Wednesday, 

December 11 ... the caller indicated 

that he three pieces of information from 

"very close to the horse mouth" relating 

to Larry Fisher.  

a) He claimed that Peter Pambrun, who 

lives on Avenue "V" South in Saskatoon, 

told people on occasion, and has done so 

ever since the Gail Miller murder, that 

he saw Larry Fisher burning his clothes 

in an old oil drum the morning after the 

murder.  The caller indicated that Peter 

Pambrun was not a very credible guy, and 

is basically an illiterate alcohol, but 
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that he has maintained his story for 

many, many years." 

Do you know a Peter Pambrun? 

A That would be Roy. 

Q Roy.  Is there a Peter Pambrun to your knowledge? 

A (Shakes head). 

Q No? 

A Not that I know of. 

Q So Roy -- tell me what you know.  Did you ever 

have a discussion with Roy Pambrun about any 

encounter he may have had with Larry Fisher? 

A Well, Roy told me that Larry had thrown a pair of 

good boots in his burning barrel. 

Q And when would Roy have told you that? 

A That would be in the '70s. 

Q So would this be after Larry was in jail? 

A Yes. 

Q And would it have been in the course of a 

discussion where you might have been expressing 

your suspicions about Larry Fisher? 

A Yes. 

Q And he told you that he remembers Larry burning 

some boots in a burning barrel? 

A Yes. 

Q Do you remember whether he said what day it was 
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or -- 

A I don't remember. 

Q Roy Pambrun later gave a statement stating that 

one morning, and I think he may have said it 

either was or could have been the morning of the 

murder, that Larry Fisher showed up at his back 

door without a coat and shoes and there was a fire 

in the burning barrel.  Are you familiar with that 

statement that he made? 

A Yes. 

Q Had Roy ever discussed that with you, that version 

of events? 

A Well, later on he couldn't remember about the 

boots, but he did -- he said he lent Larry boots 

and a jacket and that the burning barrel was 

going. 

Q Okay.  And so back in the early '70s he told you 

that Larry burned his boots in the burning barrel? 

A Yes. 

Q And then later did he tell you or did you hear him 

say that Larry had been at his house one morning 

and that he had borrowed some boots? 

A Yeah, because Roy couldn't remember, Roy couldn't 

remember about the boots later.  Later he said it 

was, that he had lent a jacket and boots to Larry, 
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but the burning barrel Larry was warming up at. 

Q And did you hear that version from Roy in the 

early '70s or was that later? 

A That was later. 

Q How much later? 

A Just recent. 

Q Recent as in? 

A Just on the internet. 

Q So you became aware of Roy Pambrun's version of 

events from what you read about the Inquiry? 

A Yes. 

Q And prior to that had you been aware of his 

version of events about Larry being at his house 

in the morning? 

A Yes. 

Q You had been aware? 

A Yeah. 

Q Sorry, let me start over.  I thought you said that 

the first time you heard Roy Pambrun tell the 

version of events that Larry was at his house and 

borrowed shoes and a coat was when you read it on 

the internet in these proceedings.  

A Well, I -- all I knew was about the burning barrel 

and the, that it was in the winter and Larry 

warmed up at the burning barrel and that later Roy 
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seen a pair of boots in the burning barrel. 

Q So putting apart what you may have heard in the 

Inquiry proceedings or read on the internet in 

these proceedings, apart from that, your 

recollection of Roy Pambrun's version of events is 

as you've told us, the burning barrel and the 

boots in the burning barrel; is that right? 

A Yes. 

Q And the events, or the version that he told this 

Inquiry last week about Larry showing up at his 

door without a coat and without shoes and 

borrowing a coat and shoes, are you telling us the 

first you became aware of that is when you read it 

on the internet? 

A Well, I could have forgotten, I could have 

forgotten about, you know, him lending the coats 

and the boots.  All I remembered of what Roy told 

us was that he had, Roy thought he had burned a 

pair of work boots in the barrel. 

Q And if we can just go back to this memo, the 

caller says:  

"b) He also claimed that shortly after 

the murder, Fisher headed south with a 

fellow by the name of Leonard, with the 

last naming sounding somewhat like 
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"Sunshine", and committed a rape 

somewhere south.  He was not and could 

not be more specific." 

And again, do you know anybody with the name of 

Leonard and the last name Sunshine? 

A Leonard Sonnleitner. 

Q And who is Leonard Sonnleitner? 

A He was married to my aunt. 

Q And did he work with Larry? 

A At one point he did, yes. 

Q And in January of 1969 was he -- where did he 

live? 

A I don't know.  Either Regina or here.  I'm not 

sure. 

Q And did Larry socialize with this Leonard fellow? 

A Some, yeah. 

Q And then it says:  

"c) He also claimed that Linda Fisher 

had indicated that she had somewhat more 

to say about Larry Fisher, particularly 

regarding their sexual lives.  The 

caller indicated that Linda Fisher 

claims that Larry on occasion used to 

hold a knife to her throat while having 

intercourse with her."  
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Did that ever happen? 

A No. 

Q Did you ever tell anybody that? 

A No. 

MR. HODSON:  Mr. Commissioner, this is 

probably an appropriate spot to break for the 

day. 

COMMISSIONER MacCALLUM:  Thanks.  Tomorrow 

at nine.  

(Adjourned at 4:23 p.m.) 
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